
|     SAYI: 40723 Ocak 2022 Pazar

2

4

Küçükkuyu Tünellerinde Işık Göründü
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili Bülent 
Turan, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu'nun 24 
Ocak 2022 Pazartesi günü saat 11'de düzenlenecek Ayvacık 
Küçükkuyu Yolu Tüneli 'Işık Göründü' Töreni'nine katılmak üzere 
Çanakkale'ye geleceğini kamuoyuna duyurdu. Tünellerin 
hizmete girmesinin ardından ulaşımda büyük kolaylık 
yaşanacağını belirten Turan; “En önemlisi 1700 metre ve 4020 
metre olan tünellerimiz hizmete girdiğinde bazen bir saati bulan 
dağ yolu 5 dakikada geçilebilecek. Emeği geçenlere teşekkür 
ediyor, şimdiden hayırlı olmasını diliyoruz” ifadelerini kullandı. 

Kepez Belediyesi'ne çok sert tepki: 

“İŞ KAZASI DEĞİL, ”İŞ CİNAYETİ
Kepez Belediyesi Fen İşleri bölümünde çalışan Ali Şahin 
isimli işçi içerisinde kimyasal sıvı bulunan varili elektrikli 
kesme aletiyle keserken içerisinde bulunan sıvının alev 
alması sonucu yanarak ağır yaralandı. İstanbul'da bir 
hastaneye sevk edilen Ali Şahin yapılan müdahalelere 
rağmen kurtarılamadı.  Kepez Belediyesi'ne bağlı bir 
şantiyede kaynak ve demir işlerinde çalışan Ali Şahin'in 
aslında belediye çay bahçesinde garson olarak çalışmak 
üzere işe alındığı ve halen bu kadroda olduğunu, yeterli iş 
ve güvenlik eğitimi verilmeden başka bir sahada 
görevlendirildiği iddia ediliyor. 

Konuya ilişkin bir açıklama yapan Türkiye Komünist Partisi 
(TKP) Çanakkale İl Başkanlığı patlamanın iş kazası değil, iş 
cinayeti olduğunu öne sürdü. TKP'nin açıklamasında en 
dikkat çekeni ise; “Kepez Belediyesi'nde garson olarak işe 
başladığı bilinen Ali Şahin'in yanıcı ve patlayıcı sıvılarla dolu 
varillerin sökümü gibi tehlikeli ve görev tanımının dışında 
bir işte mesleki yeterliliği gözetilmeden, gerekli iş güvenliği 
eğitimlerini almadan hukuksuzca görevlendirildiği iddiası 
yaşanan olayın bir iş kazası değil, iş cinayeti olduğunu 
açıkça gösteriyor” bölümü oldu.

Bozcaada'da Boş Ev Çok, 

Kiralık Yok!
Çanakkale'nin Bozcaada ilçesinde, evlerin turizm 
sezonunda kiraya verilmesi nedeniyle, adanın yerli 
halkı, yeni evlenen gençler ile kamu ve özel sektörde 

çalışanlar ya kiralık ev bulamıyor ya da buldukları evleri 
yüksek fiyatlar yüzünden tutamıyor. Bu durum ise kış 
aylarında ada nüfusunun giderek azalmasına neden 
oluyor. Emlakçı Hüseyin Pehlivan, "İnsanlar kiraya 
verdiği evlerine pansiyon mantığıyla bakıyorlar. 2-3 ay 
kiraya verip, bütün bir yılın parasını alma peşinde ev 
sahipleri" dedi.

Almanya Federal Cumhuriyeti İstanbul Başkonsolosu Johannes Regenbrecht 

“ÇANAKKALEDE RÜZGAR ENERJİSİ ANLAMINDA ÇOK 
  YÜKSEK BİR YATIRIM POTANSİYELİ GÖRÜYORUM”

Köşe yazıları sayfa 3'de

Kahve Sohbetinden Notlar; 
CHP'liler, İyi Partiyle Bir 
Araya Gelmeyelim Diyorlar!

İnşaatı Devam Eden 
5 Baraj ile Çanakkaleli 
Çiftçimiz Kalkınacak

DSİ Genel Müdürü 
Kaya Yıldız

Eskiye Dönmek İstemiyoruz
Muhalefet partileri parlamenter sistemi üzerine 
çalışırken CHP)Genel Başkan Yardımcısı ve 
Çanakkale Milletvekili Av. Muharrem Erkek, 
sistemle ilgili önemli bir açıklama yaparak 
eskiye dönmek gibi bir niyetleri olmadığı, yeni 
bir sistem üzerinde çalıştıklarını söyledi.

10

Okul Servis 
Ücretlerine 
Zam Yolda!

"Çanakkale Depreminin, 
  Marmara Depreminden 
  Önce Olacağını Düşünüyorum"

Prof. Dr. Doğan Perinçek, Ege 
Denizi'nde Yunanistan ile Çanakkale 
Gökçeada açıklarında meydana gelen 
depremin ardından değerlendirmelerde 
bulundu. Perinçek, ayrıca Biga, Çan, 
Bayramiç Ayvacık fay sitemi için 
endişelerini tekrarlayarak, “Çanakkale 
depreminin, Marmara depreminden 
önce olacağını düşünüyorum” dedi.
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Kepez Belediyesi Fen İşleri bölümünde çalışan Ali Şahin 
isimli işçi içerisinde kimyasal sıvı bulunan varili elektrikli 
kesme aletiyle keserken içerisinde bulunan sıvının alev 
alması sonucu yanarak ağır yaralandı. İstanbul'da bir 
hastaneye sevk edilen Ali Şahin yapılan müdahalelere 
rağmen kurtarılamadı.  Kepez Belediyesi'ne bağlı bir 
şantiyede kaynak ve demir işlerinde çalışan Ali Şahin'in 
aslında belediye çay bahçesinde garson olarak çalışmak 
üzere işe alındığı ve halen bu kadroda olduğunu, yeterli iş 
ve güvenlik eğitimi verilmeden başka bir sahada 
görevlendirildiği iddia ediliyor. Konuya ilişkin bir açıklama 
yapan Türkiye Komünist Partisi (TKP) Çanakkale İl 
Başkanlığı patlamanın iş kazası değil, iş cinayeti olduğunu 
öne sürdü. TKP'nin açıklamasında en dikkat çekeni ise; 
“Kepez Belediyesi'nde garson olarak işe başladığı bilinen 
Ali Şahin'in yanıcı ve patlayıcı sıvılarla dolu varillerin 
sökümü gibi tehlikeli ve görev tanımının dışında bir işte 

mesleki yeterliliği gözetilmeden, gerekli iş güvenliği 
eğitimlerini almadan hukuksuzca görevlendirildiği iddiası 
yaşanan olayın bir iş kazası değil, iş cinayeti olduğunu 
açıkça gösteriyor” bölümü oldu.
TKP'den konuya ilişkin yapılan açıklamada şu ifadelere yer 
verildi:
“Kepez Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü bünyesinde görev 
yapan ve dün geçirdiği iş kazası sonucu ağır yaralanan Ali 
Şahin'in verdiği yaşam mücadelesini kaybettiğini 
üzüntüyle öğrenmiş bulunuyoruz. Acımız ve öfkemiz 
büyük.
TKP Çanakkale İl Örgütü olarak Ali Şahin'in ailesine, 
çalışma arkadaşlarına ve tüm Çanakkale halkına 
başsağlığı diliyoruz.
Kepez Belediyesi'nde garson olarak işe başladığı bilinen Ali 
Şahin'in yanıcı ve patlayıcı sıvılarla dolu varillerin sökümü 
gibi tehlikeli ve görev tanımının dışında bir işte mesleki 

yeterliliği gözetilmeden, gerekli iş güvenliği eğitimlerini 
almadan hukuksuzca görevlendirildiği iddiası yaşanan 
olayın bir iş kazası değil; iş cinayeti olduğunu açıkça 
gösteriyor.
Bu noktada Kepez Belediyesi derhal iddialara yanıt vermeli 
ve genç bir işçi kardeşimizin ölümüyle sonuçlanan bu iş 
cinayetinin sorumlularını halka açıklamalıdır!
TKP Çanakkale İl Örgütü olarak yaşanan iş cinayetinin 
takipçisi olacağımızı duyuruyor; Kepez Belediyesi'nde 
örgütlü tüm sendikaları yaşanan bu cinayete karşı ses 
çıkarmaya çağırıyoruz.”

Kepez Belediyesi'ne çok sert tepki: 
“İş kazası değil, iş cinayeti”

 “Ardındaki ihmal zincirinden resmen tiksindim”
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Öğretim 
Görevlisi ve önceki dönem bağımsız olarak Kepez Belediye 
Başkan Adayı olan Gökhan Bayram, Kepez Belediyesi'ne ait 
şantiyede meydana gelen ve 1 işçinin ölümüyle sonuçlanan 
patlamaya ilişkin çok çarpıcı bir açıklamada bulundu. 
Bayram, “Belediye çalışanlarından durumu öğrendim. 
Ardındaki ihmal zincirinden resmen tiksindim” dedi.
Konuya ilişkin kişisel sosyal medya hesabından “Çok 
üzgün ve kızgınım” başlığıyla açıklama yapan Gökhan 
Bayram, şunları kaydetti:
“Kepez Belediyesi çalışanı Ali Şahin kardeşimiz yanarak 
vefat etmiş. Belediye çalışanlarından durumu öğrendim. 
Ardındaki ihmal zincirinden resmen tiksindim. 
Öleni tanımamız mühim değildir. Böyle bir akibet hiçbir 
insan evladına müstehak değildir. 
Vehametin sebebi açıklanmalı, sorumluları ortaya çıkmalı, 
bir daha olmasın diye ders alınmalıdır. 
Hiçbir kimse basiretsizliğin kurbanı olup ardından dul ve 
yetim bırakmamalıdır. Ailesinin ve Kepez Belediye 
Personelinin başı sağolsun.”

Sevilen Avukata 
Son Veda
Geçtiğimiz Pazar gecesi beşinci kattaki evinin 
balkonundan düştüğü değerlendirilen, iki çocuk 
babası Avukat Ali Serkan Yurt, Yalı Cami'nde 
düzenlenen törenin toprağa verildi. Ailesinin ve 
meslektaşlarının katıldığı törenle son yolculuğuna 
uğurlanan Yurt'un tabutuna cübbesi serildi.
Olay, 17 Ocak günü saat 23.00 sıralarında Kepez 
beldesi Hamidiye Mahallesi Oğuz Kaan Sokak'taki 
Troia Prestige-1 Sitesi'nde meydana geldi. Çanakkale 
Barosu'na kayıtlı Avukat Ali Serkan Yurt, A Blok 
5'inci kattaki evinin ön tarafındaki bahçede ölü 
bulundu.
Olayın ardından Yurt'un evinin kapısı çilingirle açıldı 
ve savcı inceleme yaptı. Evinin balkonundan 
düştüğü değerlendirilen Yurt'un, otopsi raporunda 
ölüm nedeni, yüksekten düşmeye bağlı kafa 
travması olarak belirtildi. Soruşturma sonucunda da 
avukatın ölümüyle ilgili şüpheli duruma rastlanmadı. 
Otopsi raporunda Yurt'un ölüm nedeni, yüksekten 
düşmeye bağlı kafa travması olarak belirtildi.
Avukat Ali Serkan Yurt'un, olay günü saat 12.00'de 
göğüs ağrısı şikâyetiyle Mehmet Akif Ersoy 
Çanakkale Devlet Hastanesi'ne başvurduğu ve 
yapılan tetkiklerinde bir olumsuzluğa rastlanmadığı 
bildirildi. İlk eşinden ikiz çocukları olan ve ikinci 
evliliğini yapan Avukat Yurt'un cenazesi, dün, Yalı 
Camisi'nde öğle namazının ardından kılınan cenaze 
namazı sonrası şehir mezarlığında toprağa verildi. 
Yurt'un tabutunun üzerine, avukat cübbesi konuldu.
Cenazeye Yurt'un yakınlarının yanı sıra Çanakkale 
Belediyesi Başkan Vekili İrfan Mutluay, Çanakkale 
Baro Başkanı Soner Aydın ve meslektaşları katıldı.

Kapıkule'de Sesizlik; Girişlerler Yüzde 70 Azaldı
Bulgaristan'ın artan koronavirüs vakaları ve ülkelerinde 

aşılama oranının düşük olması nedeniyle Türkiye'yi 
'kırmızı bölge'ye almasının ardından ülkeye girişlerde PCR 
testi zorunluluğuna geçmesi, Edirne'ye gelen Bulgar turist 
sayısını düşürdü. Kentte çoğu Bulgar turiste satış yapan 
bazı işletmeciler de müşteri gelmediği için kepenk kapattı. 
Bulgaristan Sağlık Bakanlığı, artan koronavirüs vakaları ve 
ülkelerinde aşılama oranının düşük olması nedeniyle 
Türkiye'yi 'kırmızı bölge' ülkeler arasına aldı. Ülkede 

yükselişe geçen koronavirüs vakaları, Bulgaristan'da 
aşılama oranının yüzde 27'ler seviyesinde kalması ve 
özellikle Edirne'ye günübirlik yapılan ziyaretler nedeniyle 
alınan karar doğrultusunda aşı zorunluluğu ve negatif PCR 
testi uygulaması başlatılacağı belirtildi.
Uygulamaya 20 Ocak'ta konulan karar kapsamında 
Edirne'ye günübirlik alışverişe gelen Bulgar turistlerden, 
ülkelerine dönüşte, AB tarafından tanınan dijital aşı 
sertifikası ve 72 saat içinde yapılan negatif sonuçlu PCR 

testi istenmeye başladı.
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Geçt�ğ�m�z gün uzun süred�r b�raya 
gelemed�ğ�m İy� Part�l� b�r 
arkadaşımla kahve �çt�k, sohbet ett�k. 
Her ne kadar s�yaset konuşmayalım 
desek de konu döndü dolaştı s�yasete 

geld�. Bütün detaylarıyla olmasa da arkadaşımın altını özell�kle 
ç�zd�ğ� bazı başlıkları ve b�rkaç soruma aldığım cevapları 
s�zlerle paylaşacağım. 
Öncel�kle altını özell�kle ç�zd�ğ� başlıkları paylaşayım.  
Akşener “Cumhurbaşkanlığına aday değ�l�m, başbakanlığa 
adayım” ded�. “H�çb�r fan� o koltuğu el�n�n ters�yle �temez” 
den�len makamı el�n�n ters�yle �tt� ve gem�y� l�mana çekt�. Ben 
aday değ�l�m ded�ğ�nde aslında adayın k�m olacağını b�r 
bakıma s�z bel�rlers�n�z. Çok öneml� stratej�k b�r hamle yaptı. 
Şu anda ortada seç�m yok, olağan üstü b�r durum yokken 76 �l� 
gezd�. “Selamünaleyküm kardeş�m derd�n� d�nlemeye geld�m” 
ded�. Gez�ler� telev�zyonlarda, sosyal medya paylaşımlarda 
gördük, adeta m�t�ng n�tel�ğ�ndeyd�. Bu gez�ler, Akşener'�n 
buralardak� temasları ve söylemler� “Kadından L�der Olmaz” 
algısını yıktı.
İy� part� �lk kurulduğundak� MHP'n�n alternat�fi olarak 
bakılıyordu artık öyle değ�l. İy� Part� her kes�mden, her 
görüşten �nsanın yer aldığı, söz sah�b� olduğu b�r part� hal�ne 
geld�. Part�ye yen� katılan b�rçok �s�m var. Prof. Dr. B�lge 
Yılmaz, İYİ Part� Ekonom� Pol�t�kaları Başkanı oldu kend�s� 
dünyada tanınan b�lenen b�r finansçı. Akşener böyle �s�mlere 
kend�s� ulaşıyor, kapısına g�d�yor, bu memleket �ç�n sana 
�ht�yacımız var d�yor. Alanında dünyaca ünlü onlarca �s�m artık 
İy� Part�de… İy� Part�n�n Türk�ye'y� yönetecek kadroları ve 
pol�t�kaları hazır. 
Ş�md� sorular; 
Anketlerde ve medyada İy� Part�n�n yüksel�şte olduğu bu 
durumdan CHP'l�ler�n rahatsız olduğunu duyuyoruz hatta 
bazen şah�t oluyoruz. Çanakkale'de de son dönemde bazı 
yaşananlar aslında buna örnek teşk�l ed�yor? Ne 
düşünüyorsun bu konuda?
Sadece Çanakkale örneğ�nde değ�l b�rçok �lde buna benzer 
şeyler yaşanıyor. B�z�m de duyduğumuz hatta şah�t olduğumuz 
şeyler var. Bazı şeh�rlerde CHP'l� �l başkanları, vek�ller� “İy� 

Part�yle b�r araya gelmeyel�m, ortak program yapmayalım” 
d�yorlar. En son Balıkes�r'de böyle b�r olay yaşandığını duyduk. 
S�yasette böyle şeyler oluyor ama ben h�çb�r İy� Part�l�den 
“CHP'l�lerle b�r araya gelmeyel�m, ortak program yapmayalım” 
d�ye b�r şey duymadım. 
Gerçekten İy� Part�n�n oyları artıyor mu?
Bu çok net olarak görülüyor. Ankara'yı, İstanbul'u kazanmışsın 
ama oyların halen daha %25'�n üzer�ne çıkmıyor. CHP'n�n 
oyları artmıyor, AK Part� ve MHP'n�n oyları düşüyor, bu oylar 
nereye g�d�yor İy� Part�ye g�d�yor, bunu �lk seç�mde çok net b�r 
şek�lde göreceğ�z. AK Part� ve MHP'den çok büyük kopmalar 
var bu kopanlar İYİ Part�ye gel�yor.
Deva ve Gelecek Part�ler�n�n Durumu Nasıl? Özell�kle Deva 
Part�s�, İy� Part�den oy almaz mı?
Yen�den Refah Part�s�, Deva Part�s�n�n önünde çıkıyor. Devanın 
oy oranı %1,60, Yen�den Refah'ın �se %1,90. Refahın üye sayısı 
170 b�n, Devanın �se 100 b�n… Gelecek Part�s� �se yüzdel�k 
d�l�mde yok b�le. (Yen�den Refah ne alaka? d�ye araya 
g�rd�m) Aşı karşıtlığından dolayı özell�kle Doğu �ller�nde Refah 
part�s�ne b�r yönel�m olmuş. 
İtt�fakın Oyları Ne Durumda, Erken Seç�m Olur mu ve 
Kılıçdaroğlu'nun Adaylığı?
M�llet İtt�fakı şu anda %5 önde, önümüzdek� süreçte bazı şeyler 
daha da netleş�p şems�yen�n altında bütün part�ler b�rleş�nce bu 
oran daha da yükselecekt�r.  Erken seç�m aslında yarın olur ama 
Erdoğan açısından bel�rs�zl�k var rak�b�n� bel�rleyemed�ğ� �ç�n 
“had� sandığa g�del�m” d�yem�yor. Ben�m görüşüm 2022 
sonunda seç�m olur. Kılıçdaroğlu'nun adaylığı meseles�ne da�r 
�se şunu söylemem yeterl�, anketlerde Kılıçdaroğlu 8.sırada… 
Şems�yen�n Altındak� Part�ler Derken HDP'de O 
Şems�yen�n Altında mı?
Böyle b�r şey söylemed�m. Ama HDP bahs� geçm�şken şunu 
söylemek �ster�m. HDP'l� beled�ye başkanları, mecl�s üyeler� 
“terör örgütüyle �lt�sak” sebeb�yle görevden uzaklaştırılıyor, 
tutuklanıyorlar. Varsa böyle b�r şey kes�nl�kle cezalarını 
çeks�nler. Fakat 12 HDP'l� beled�ye başkanı AK Part�ye geçt�, 
rozetler�n� b�zzat Erdoğan taktı. Han� HDP'l� beled�ye 
başkanları “terör�stt�?” 

Çanakkale Turistik Otelciler İşletmeciler ve Yatırımcılar 
Derneği (ÇATOD), açılmasına kısa bir süre kalan mega proje 
1915 Çanakkale Köprüsü'ne ziyarette bulundu. Geziye ÇATOD 
Yönetim Kurulu Başkanı Nilgün Gökser,  geçmiş dönem 
başkanları Ali Akol ve Armağan Aydeğer ile üyeler katılım 
gösterdi.
Köprünün yapım sürecini anlatan bilgilendirici kısa filmler ve 
sunumlarla başlayan program saha turu ile devam etti. 
ÇATOD Yönetim Kurulu Başkanı Nilgün Gökser yaptığı 
açıklamada: “Bir yer değiştirme faaliyeti olan turizm, yol ve 
araçların gelişimi ile gelişir ve büyür. Yol olmadan turizm 
olmaz. Yollar, köprüler, havaalanları ulaşımı kolaylaştırır ve 
mümkün kılar. Bu sebeple ulaşım turizmin önemli bir 
parçasıdır. Ulaşımın tatil süresi içindeki payı ne kadar kısa ise 
seyahat eden kişi için gideceği yer o kadar tercih sebebi olur. 
Saatlerce gemi sırası bekleyerek ulaştığınız ya da evinize 
dönmek için kilometrelerce kuyrukta beklediğiniz bir tatil 

düşünün, bir daha geri gelmek ister misiniz? Muhtemelen 
hayır. Hem iç hem de dış turizm için çok önemli gördüğümüz 
uluslararası ölçekte bir mega proje olan 1915 Çanakkale 
Köprüsü'nün açılışına artık gün sayıyoruz. Köprü ve bağlantı 
yolları, şehrimize ulaşımı 1 saatten 6 dakikaya indirecek. Yaz 
aylarında uzun bekleme sürelerini düşünürsek projenin 
önemini biraz daha iyi anlayabiliriz. Öncelikli pazarlarımızdan 
biri olan Balkan coğrafyasından gelen misafirlerimiz için bu 
köprü öncelikli geçiş noktası olacak ve biz turizmcilerin 
hedeflerine ulaşmasında büyük katkı sağlayacaktır. Zengin 
kültürel varlıkları, eşsiz doğası, köklü geçmişe sahip kültür 
ve sanat yapısı ile turizmin her çeşidine imkan sağlayan 
ülkemizde dört mevsim turizm potansiyeli ile Çanakkale 
sahip olduğu kıyı şeridi ve adaları; tarihi, kültürel ve manevi 
değerleri; biyolojik çeşitliliği ve jeotermal kaynakları ile güçlü 
bir turizm potansiyeline sahiptir. Çanakkale son yıllarda 
Marmara Bölgesi'nin en hızlı gelişen kentlerinden bir oldu. 

Bunda büyük yatırımlar almasının etkisi çok büyüktür. Bu 
büyük yatırımlar arasında Troya Müzesi var. 2020 Avrupa 
Yılın Müzesi Özel Takdir Ödülü'nü alan Troya Müzesi 
Avrupa'nın önemli müze ödüllerinden 2020/2021 'Avrupa 
Müze Akademisi Özel Ödülü'ne layık görüldü. Bir diğer değerli 
proje de Çanakkale Tarihi Alan Başkalığının 3 Ekim 2021'de 
lansmanını yaptığı 'Gelibolu Tarihi Sualtı Parkı'mızdır. 12 
savaş batığı ve 2 doğal resifle 14 ayrı dalış noktasında 106 yıl 
öncesine götüren gizemli bir dalış serüveni sağlamaktadır. 
Milli bir değerimiz olan Gelibolu yarımadası, şehitlikleri ile iç 
turizm için de vazgeçilmez bir seyahat noktasıdır Çanakkale. 
Tüm bu değerlere ulaşımı kolaylaştıracak olan 1915 
Çanakkale Köprüsü sürdürülebilir turizm adına atılan büyük 
adımlardan biridir. Bu mega proje bölgemizde önümüzdeki 
dönemde yerli ve yabancı misafirlerimizin sayısında artışa 
neden olacak bu da ülkemiz ve bölge ekonomisine büyük 
katkı sağlayacaktır” dedi.  

Kahve Sohbetinden Notlar; CHP'liler, 
İyi Partiyle Bir Araya Gelmeyelim Diyorlar!

Okul Servis Ücretlerine 

Zam Yolda!

“Yaz Aylarında Uzun Bekleme Sürelerini Düşünürsek 
Projenin Önemini Biraz Daha İyi Anlayabiliriz”
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Çanakkale'nin Bozcaada ilçesinde, evlerin turizm 
sezonunda kiraya verilmesi nedeniyle, adanın yerli 
halkı, yeni evlenen gençler ile kamu ve özel sektörde 
çalışanlar ya kiralık ev bulamıyor ya da buldukları 
evleri yüksek fiyatlar yüzünden tutamıyor. Bu durum 
ise kış aylarında ada nüfusunun giderek azalmasına 
neden oluyor. Emlakçı Hüseyin Pehlivan, "İnsanlar 
kiraya verdiği evlerine pansiyon mantığıyla bakıyorlar. 
2-3 ay kiraya verip, bütün bir yılın parasını alma 
peşinde ev sahipleri" dedi.
Kuzey Ege'nin incisi, Türkiye'nin köyü bulunmayan tek 
ilçesi Bozcaada, son yıllarda tatil için gözde yerlerin 

başında geliyor. Bozcaada'da resmi rakamlara göre, otel 
ve pansiyonların toplam yatak kapasitesi 4 bin 200. 
Ancak ruhsatsız, pansiyon şeklinde kiraya verilen 

evlerle birlikte bu rakam 20 bine kadar çıkıyor. Özellikle 
uzun bayram tatilleri ve hafta sonları bazen adada 
yatacak yer dahi bulmak mümkün olmuyor. Bu durum, 
ev sahiplerinin evlerini pansiyon mantığıyla 
kiralamasına neden oluyor. Bu da adada uzun süreli ev 
kiralamak isteyenleri zora sokuyor. Bozcaada'da, kış 
aylarında evlerin büyük bölümü boş olsa da kiralık ev 
bulunmuyor. Adada yerleşik hayat sürmek isteyenler 
için kiralık ev bulmak mümkün olmuyor. Bulunan az 
sayıdaki evin aylık kirası ise cep yakıyor.

SABAH İLK FERİBOTLA MESAİYE 
GELİP, AKŞAM SON SEFERLE 
DÖNÜYORLAR
Adada kiralık evlerin fiyatı 5 bin liradan başlayıp 10 bin 
liraya kadar çıkıyor. Bu nedenle adalılar kış aylarında 
anakarada yaşamak durumunda kalıyor. Kış aylarında 
bin kişiden daha az insanın yaşadığı adada lojman 
sıkıntısı da olunca birçok memur ev bulamıyor. Ya da 
tek-tük bulunan evlerin çok yüksek fiyatlarla 
kiralanması yüzünden öğretmeninden sağlık 
çalışanlarına kadar memurların büyük bölümü 
anakarada ev tutuyor, sabah ilk feribotla mesaiye 
geliyor, akşam son seferler de dönmek zorunda kalıyor. 
Adada kış aylarında evlerin büyük bölümü boş olduğu 
halde kiraya verilmiyor. Ev sahipleri sezonda ruhsatsız, 
kaçak olarak evini pansiyon gibi kiraya verip 2-3 ay gibi 
bir sürede 1 yılda kazanacağı paranın çok daha fazlasını 
kazandığı için kışın evini kiraya vermeye yanaşmıyor. 
Bazı ev sahipleri ise yaz aylarında pansiyon olarak 
kullanmak için evlerini sadece ekim ve mayıs ayları 
arasında kiraya veriyor. Yıllık kiraya verenler ise 80-90 
bin lira kira istiyor. Kirayı da genelde peşin olarak alıyor. 
Bu durum nedeniyle, yaz aylarında 20 bine kadar çıkan 
ada nüfusu, kış aylarında binin altına düşüyor.

KONU BELEDİYE MECLİSİ'NE TAŞINDI
İYİ Parti İlçe Başkanı ve Bozcaada Belediyesi'nin tek İYİ 
Partili Meclis Üyesi Cevdet Çebi, meclise önerge 
vererek, kaçak pansiyon işletmeciliği nedeniyle 
kimsenin evini kiraya vermediğini, bu nedenle adada 
kış aylarında nüfusun iyice azaldığını söyledi."Bozcaada 
turizm adası oldu. Gün geçtikçe de yazlık turizm adası 
oldu. Kışın bu gidişle adada kimse kalmayacak" diyen 
Çebi, şöyle konuştu: "Herkes otelcilik yapmıyor, iyi para 
kazanmıyor. Bunun içinde öğrencisi, memuru, emeklisi 
var. Ev bulmaya çalışıyorlar. Ama maalesef 
Bozcaada'mızdaki ev kiraları birdenbire yükselmeye 
başladı. Çok yükselince de insanlar ödeme zorluğu 
çektiği için adadan kaçıyorlar. Yakında kimse kışın 
adada yaşamak istemeyecek. Biz bu olayı meclise 
taşıdık. Belediye ile beraber Kaymakamlığımıza bağlı 
maliye, emniyet güçleriyle beraber sıkı bir denetim 
olmalı. Yüksek cezalar kesilerek bu sorunun önüne 
geçileceğini inanıyorum. Yıllık 80 bin ile 90 bin arası kira 
isteniyor. Bir de peşin isteniyor. Bu parayı verebilecek 

kaç kişi çıkar. Memurlar artık Geyikli'den ev tutmaya 
başladılar. Sabah geliyor, akşam dönüyorlar. Mevcut 
evler var ama rant nedeniyle artık insanlar evlerini ya 
pansiyon ya da otele çeviriyor. Bu yüzden ev sıkıntısı 
çekiyoruz. Kaçak bir sürü ruhsatsız işletme var. Bunlar 
otel, pansiyon olarak çalışıyorlar. Aslında bunun önüne 
geçtiğiniz takdirde o insanlar evlerini kiraya vermek 
zorunda kalacaklar. Olay bu kadar basit."

ADA GENÇLERİNE VE KAMU 
PERSONELİNE MAKUL FİYATLA EV 
KİRALANMALI
Bozcaada Belediye Başkanı CHP'li Hakan Can Yılmaz ise 
adada turizmin çok fazla geliştiğini ve pandemi 
koşullarında adanın çok tercih edilen bir yer olduğunu 
belirterek, şunları söyledi: "Bu durum son 2 kıştır artık 
dayanılmaz noktalara geldi. Ticari amaçlı kullanmak 
üzere evleri kış döneminde insanlar bağlamak 
istemiyor. Ada halkı, adada kamu görevi yapan 
memurlar, adadaki gençler bundan son derece olumsuz 
etkileniyor. Bozcaada'da evi olan, adada ikameti, 
konutu olan halkımıza bir görev düştüğünü 
düşünüyorum. Adamızdaki gençlere, kamu personeline 
sahip çıkmak adına kış dönemlerinde makul fiyatlarla 
ev kiralamalarını tavsiye ediyorum. Yaşayan bir ilçe 
olmak istiyorsak hem gençlerimize hem de kamu 
personelimize sahip çıkmamız gerekiyor. Yalnızca 
yazın yaşanan, turizmin olduğu, kışın evlerin boş 
kaldığı bir ada olmamalıyız. Kamu personeli burada 
kalmazsa, sağlıkçılarımız karşıdan gelirse, 
öğretmenlerimiz zor şartlarda karşıdan gelirse adadaki 
hizmet kalitesinin düşeceğini düşünüyorum. Bozcaada 

bu kamu personeli açısından da artık tercih edilmeyen 
bir noktaya gidebilir"

'İNSANLAR KİRAYA VERDİKLERİ 
EVLERİNE PANSİYON MANTIĞIYLA 
BAKIYOR'
Emlakçı Hüseyin Pehlivan ise, "İnsanlar kiraya verdiği 
evlerine pansiyon mantığıyla bakıyorlar. Ev sahipleri, 2-
3 ay kiraya verip, bütün kışın parasını alma derdindeler. 
Kışın kiraya vereyim, mayısta çıksın diye düşünüyorlar. 
Mayıstan eylüle kadar ayrı bu işi yapıyorlar. Şu anda 5 
bin liraya bile kiralık ev yok, çünkü hemen tutuluyor. 
Çok büyük ev sıkıntısı var. Bu ev pansiyon işine bir çare 
bulmak gerekiyor" diye konuştu. 

'BİRİNİN BU DURUMA EL ATMASI 
GEREKİYOR' 
Bozcaadalı Mert Özserbes da, "Bir arkadaşımdan 80 bin 
lira istediler. Ada şartlarında 80 bin lira kira, aylık 6 bin 
500 TL'ye denk geliyor. Çok zor durumdayız. Hiç kimse 
de yardımcı olmuyor. Var olan evleri pansiyon yaptıkları 
için ev yok. Yazın zaten bunun bin katını çıkarıyorlar. 5-
6 bin lirayı bile umursamıyor. Adalıyım diyen insan bile 
5 bin liradan aşağı kiraya vermiyor evini. 7 ile 10 bin lira 
arasında kira isteyen var. Şu an çevremde 10'a yakın 
kişi ev arıyor. Ama bulunan evlerin kirası 5 bin liradan 
aşağı değil. Ev pansiyonculuğu yapan kim varsa, 
akrabalarım dahil tespit edersem, nereye olursa şikayet 
edeceğim. Ada şartlarında yaşanılamaz duruma geldik. 
Birisinin bu duruma artık el atması gerekiyor" dedi. 
Bozcaadalı Erol Eken ise, ev kiralarının çok yüksek 
olduğunu ifade ederek, "Doğma büyüme buralı olup, ev 
bulamamak gerçekten çok kötü" dedi. 

Bozcaada'da Boş Ev Çok, Kiralık Yok!



523 Ocak 2022 Pazargazetedegisim.com

AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, TBMM Genel Kurulu'nda kabul edilen 
Bireysel Emeklilik Tasarruf ve Yatırım Sistemi Kanun 
Teklifi hakkında açıklamalarda bulundu.
Milletin daima emrinde olduklarını belirten Turan sözlerini 
şöyle sürdürdü; “Pandemiden dolayı tüm ülkelerde 
enflasyonun yükselişi ile birlikte ekonomide yaşanan bazı 
sıkıntıların farkındayız. Bunların çözümü, bertaraf 
edilmesi için çalışmaya devam ediyoruz. Aziz milletimizin 
beklentilerini ve taleplerini karşılamak için Hükümetimiz, 
milletvekillerimiz yaptığımız çalışmalarla bu dönemi en az 
hasarla atlatacağımıza inanıyoruz. Son dönemde döviz 
kurunda yaşanan toparlanmalar bunun göstergelerinden 
biri. Bizler her zaman aziz milletin sesine kulak vermiş, 
'İnsanı yaşat ki, devlet yaşasın' şiarıyla hareket eden ve 
milleti siyasi hareketinin merkezine koyan bir parti olduk. 
Milletvekilimiz Jülide İskenderoğlu'yla birlikte 
Çanakkale'mizde de bu anlayışla hareket ettik, etmeye 

devam edeceğiz. Gazi Meclis'imizde kabul edilen kanun 
teklifi ile birlikte memurlarımızın maaşlarına %28,45 
zamma ilave %2,5 artış olmak üzere toplamda %30,95 zam 

yapıldı. Bununla birlikte teklifte emeklilerimizin taban 
aylığının 2500 TL olması, BES'te devlet katkısının %25'ten 
%30'a çıkarılması, doğal gaz faturalarında kademeli tarife 
uygulanması gibi önemli düzenlemeler de kabul edildi. 
Tüm hemşehrilerimize hayırlı ve uğurlu olsun.”

“Milletimizin beklentileri daima gündemimiz”

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Çanakkale'ye Geliyor

AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil 

Karaismailoğlu'nun 24 Ocak 2022 Pazartesi günü saat 11'de 
düzenlenecek Ayvacık Küçükkuyu Yolu Tüneli 'Işık 

Göründü' Töreni'nine 
katılmak üzere 
Çanakkale'ye 
geleceğini 
kamuoyuna 
duyurdu.
Çanakkale'de yine 
tarihi bir gün 
yaşanacağını ifade 
eden Turan, 
“Çanakkale'mizde 
salgına rağmen 
projelerimiz ve 
çalışmalarımız 
devam ediyor. 
Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımız Adil 
Karaismailoğlu, 

Pazartesi günü saat 11'de düzenlenecek Ayvacık 
Küçükkuyu Yolu Tüneli Işık Göründü Töreni'ne katılmak 
üzere şehrimize geliyor. Küçükkuyu tünellerinde artık 
sona doğru geliyoruz. Küçükkuyu tünelleri bittiği zaman 
bölge, hem denizden hem de karadan bir merkez haline 
gelecek. Çanakkale – İzmir ve Çanakkale – Balıkesir 
Yolu'nda bölünmüş yol bütünlüğü sağlanacak. Kuzey 
Marmara ile Güney Marmara ve Ege Bölgesi arasında 
ulaşım kolaylaşacak. Çanakkale ve İzmir limanları 
ulaşımının lojistik karayolunda yer alan bu yolun 
tamamlanması can ve mal güvenliğini temin edecek. 
Bölgenin turizmi ve ticareti de bundan olumlu yönde 
etkilenecek. En önemlisi 1700 metre ve 4020 metre olan 
tünellerimiz hizmete girdiğinde bazen bir saati bulan dağ 
yolu 5 dakikada geçilebilecek. Emeği geçenlere teşekkür 
ediyor, şimdiden hayırlı olmasını diliyoruz.” şeklinde 
konuştu.  

Sağlık Yatırımları Görüşüldü
Sağlık alanında il genelinde yapılan ve yapımı devam 
eden projeler hakkında bilgilendirme toplantısı, Vali 
İlhami Aktaş başkanlığında gerçekleştirildi.
İl Sağlık Müdürlüğü toplantı salonunda İl Sağlık 
Müdürü Op. Dr. Gökhan Baştürk ve İl Sağlık Müdürlüğü 
idarecilerinin katılımıyla gerçekleştirilen toplantıda 
Vali İlhami Aktaş, İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Gökhan 
Baştürk' ten ilde sağlık alanında yapılan yatırımlar ve 
yürütülen çalışmalar hakkında bilgi aldı. Toplantıda; 
Çanakkale il genelinde devam eden sağlık 
yatırımlarının son durumu ve 2022 yılında planlanan 
yatırımlar değerlendirildi. Sağlık alanında vatandaş 
memnuniyetini en üst noktaya çıkarmak için 
çalıştıklarını belirten Vali İlhami Aktaş, özveri ile 
çalışan, sağlık müdürlüğü çalışanlarına görevlerinde 
başarılar diledi. Toplantı görüş, öneri, ihtiyaç ve 
taleplerin değerlendirilmesinin ardından sona erdi.  

“Çanakkale'mizin Çehresini Değiştirmeye Devam Edeceğiz”

AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Gazi Meclis'te Çanakkale İl Özel İdaresi Genel 
Sekreteri Abdullah Köklü'yü misafir etti.

 Ziyarete ilişkin açıklamalarda bulunan Turan, “Bir şehrin 
kalkınması ve gelişmesi için tüm dinamiklerinin; 
kurumlarıyla, belediyeleriyle ve milletvekilleriyle bir arada 
olması oldukça önemli. Çanakkale'deki bu birlikteliğimiz ile 
birlikte yatırımlar ve hizmetler hız kesmeden gelmeye 
devam ediyor ve devam edecek. Milletvekilimiz Jülide 
İskenderoğlu ile söz konusu Çanakkale'miz olunca elimizi 
taşın altına koymaktan hiçbir zaman imtina etmedik. 
Kurumlarımızla sürekli istişare halinde olmaya gayret 
ediyoruz. Bizleri ziyaret eden İl Özel İdaresi Genel Sekreteri 
Abdullah Köklü ile Çanakkale'deki çalışmalar ve hizmetler 
doğrultusunda istişarelerde bulunduk. Genel Sekreterimiz 
Abdullah Köklü, memleketimiz için var gücüyle çalışıyor. 
2022 yılında da Çanakkale'mizin tüm ilçelerinde, 
beldelerinde ve köylerinde şehrimizin çehresini 
değiştirmeye devam edeceğiz.” şeklinde konuştu.  
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Almanya Federal Cumhuriyeti İstanbul Başkonsolosu 
Johannes Regenbrecht, Türk Alman Ticaret ve Sanayi 
Odası Genel Sekreteri ve Yönetim Kurulu Üyesi Dr. �ilo 
Pahl, Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası (ÇTSO) Yönetim 
Kurulu üyelerini ziyaret etti.
Almanya Federal Cumhuriyeti İstanbul Başkonsolosu 
Johannes Regenbrecht, Türk Alman Ticaret ve Sanayi 
Odası Genel Sekreteri ve Yönetim Kurulu Üyesi Dr. �ilo 
Pahl, Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası (ÇTSO) Yönetim 
Kurulu üyelerini ziyaret ederek ilde yapılabilecek 
işbirlikleri ve yatırımlar hakkında görüş alışverişinde 
bulundu.
ÇTSO Kongre Fuar Merkezinde gerçekleşen ziyarette, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Murat Aydoğdu, 
Yönetim Kurulu Üyesi Semih Toprak, GMKA Çanakkale 
Koordinatörü Recai Başaran, Konsolosluk Çevirmeni 
Yasemin Özbek Öncel ve ÇTSO Dış İlişkiler Sorumlusu 
Mehtap Göynüer hazır bulundu.
Ziyaretle ilgili bilgi veren Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Murat Aydoğdu; “Oda olarak üyelerimizin dış 
ticaretini geliştirmek için çalışıyoruz. İhracat yapan 
sektörlerin dışında, daha fazla sektörden daha fazla firma 
ile ticari işbirliği tesis etmek istiyoruz. Türk-Alman 
Odasının fonksiyonu burada çok önemli bir yer tutuyor. 
Tabii ki bazı sorunlar, geliştirilmesi gereken alanlar da 
mevcut. Şirket kurma, depolama zorlukları, vize alınması 
alanlarında sıkıntılar yaşanıyor. Yakın gelecekte 
pandeminin etkilerinin azalmasıyla B2B, karşılıklı tanıtım 
faaliyetleri, fuar etkinlikleri vb. aktiviteler 

gerçekleştireceğiz. Örneğin Köln'de düzenlenen Anuga 
Gıda Fuarı öncelikli sektörlerimiz arasında yer alan tarım 
ve tarıma dayalı sanayi için çok önemli bir yer tutuyor. 
Çanakkale 1915 Köprüsünün devreye girmesiyle, inşa 
edilen otobanlarla da birlikte Çanakkale, İstanbul'a, sınır 
kapılarına 2-3 saatte ulaşılabilecek konumda bir şehre 
dönüşecektir. Tarihi, turizmi, bereketli toprakları ile burası 
başka bir coğrafya. Truva Müzesi dünyada gezilebilecek 
mekanlar içinde ilk 100'e girdi ve uluslararası ödüllere 
layık görüldü. Tübingen Üniversitesi uzun yıllar Truva 
kazıların yürüttü. 2020'de Forbes dergisi, şehrimizi en 
yaşanabilir Şehri seçti. Yaşam standartları burada 
yüksek. Asya'yı Avrupa'ya bağlayan stratejik-jeopolitik 
konumu, limanları, dış pazarlara yakınlığı, modern yaşam 
tarzı, havaalanları, adaları ile özel bir yer Çanakkale. 
Yenilenebilir enerji anlamında da Çanakkale, rüzgar 
kalitesi açısından ülkemizde 1. sırada yer alıyor” dedi.

“TÜRKİYE'NİN AVRUPA'YA YAKINLIĞI, 
PANDEMİDE ÜLKENİZİ DAHA CAZİP BİR 
HALE GETİRDİ”
Türk Alman Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri ve 
Yönetim Kurulu Üyesi Sayın Dr. �ilo Pahl; "Gümrük 
birliğinin modernizasyonu çok önemli. Bunun için diğer 
odalarla da çalışmalar yürütüyoruz. Türkiye'de dernek 
statüsünde olmayan, oda kimliğine haiz tek yabancı STK 
biziz. Almanya'daki tüm yatırırım ajansları ile bağlantımız 
var. Hâlihazırda yatırım yapmış olan Alman firmalar 

oldukça mutlular. Bunun sebebi; ihracat yapıyor olmaları, 
TL'deki değer kaybı, pandemiye rağmen üretim 
yapabiliyor olmaları, verimliliği devam ettirmeleri 
gösterilebilir. Lojistik açıdan da Türkiye'nin Avrupa'ya 
yakınlığı, pandemide ülkenizi daha cazip bir hale getirdi. 
Yeni yatırım yapacak Alman firmalar için ise kur 
dalgalanmaları ve ekonomi politikanız risk unsurları 
olarak görülüyor” ifadelerini kullandı.

“RÜZGAR ENERJİSİ ANLAMINDA ÇOK 
YÜKSEK BİR YATIRIM POTANSİYELİ 
GÖRÜYORUM”
Almanya Federal Cumhuriyeti İstanbul Başkonsolosu 
Johannes Regenbrecht ise; “Türkçe bilen bir personelimiz 
ile hibrit, Türkçe dilinde bir webinar organize ederek 
üyelerinize taleplerini, sıkıntılarını, merak ettiklerini, vize 
ile ilgili meseleleri dile getirecekleri bir etkinlik yapabiliriz. 
İşbirliğimiz için bir sonraki adım, en kısa zamanda bu 
etkinliği gerçekleştirmek olabilir. Ben bu bölgede özellikle 
rüzgar enerjisi anlamında çok yüksek bir yatırım 
potansiyeli görüyorum. Alman Hükümeti enerji 
dönüşümü yaşıyor. Konsolosluğumuz yılda 160.000 vize 
veriyor. Adeta bir vize fabrikası gibiyiz. Vize 
prosedürlerine kolaylık getirilmesi bizim yükümüzü de 
önemli oranda hafifletecektir. Misafirperverliğiniz için 
heyetim adına teşekkür ediyorum” diye konuştu. Ziyaret 
günün anısına karşılıklı hediyelerin verilmesi ve toplu 
fotoğraf çekimi ile sona erdi.

Almanya Federal Cumhuriyeti İstanbul Başkonsolosu Johannes Regenbrecht 
“ÇANAKKALEDE RÜZGAR ENERJİSİ ANLAMINDA ÇOK 
  YÜKSEK BİR YATIRIM POTANSİYELİ GÖRÜYORUM”

KOSGEB, Bu Konuda En Büyük Paydaşlarımızdan Biri 
KOSGEB Girişimcilik Dairesi Başkanı Cemil Arda Taşkıran, 
KOSGEB Çanakkale Müdürü Barış Alural ve KOSGEB 
Uzmanı Sedat Akay, Çanakkale Ticaret Borsası Başkanı 
Kaya Üzen'i ziyaret etti.
Başkan Kaya Üzen'in ev sahipliğinde gerçekleşen ziyarette, 
TOBB Akademik Danışmanı Selahattin Kanten ve Genel 
Sekreter Sevcan Elver hazır bulundu.  Ziyarette, KOSGEB 
Girişimcilik Daire Başkanı Cemil Arda Taşkıran tarafından 
Covid-19 salgınından etkilenen mikro ve küçük işletmelere 
yönelik olarak başlatılan “Mikro ve Küçük İşletmelere Hızlı 
Destek” Programının detayları Borsa yetkililerine aktardı.
Çanakkale Ticaret Borsası Başkanı Kaya Üzen, yapılan 
ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek, “Ticaret 
Borsası olarak, KOSGEB Çanakkale Müdürlüğümüz ile 
yıllardır güzel bir işbirliği içerisinde çalışmalarımızı 
sürdürmekteyiz. Girişimcilerimizin sayısını artırmak ve 
istihdama katkı sağlamak amacıyla düzenlediğimiz 
girişimcilik eğitimleri ve üyelerimize yönelik açıklanan 
destek programlarına dair kendileri ile yoğun bir mesai 
harcadık. KOSGEB, bu konuda en büyük paydaşlarımızdan 
biri. Mikro ve küçük işletmelere yönelik olarak başlatılan 

Hızlı Destek Programının oldukça başarılı bir program 
olduğunu belirten Başkan Üzen, projeye yoğun bir talebin 
olacağı düşüncesindeyiz. Bizler kobilerimizin KOSGEB 
desteklerinden daha fazla faydalanmaları için her türlü 

işbirliği içerisinde yer aldık, almaya da devam edeceğiz. 
Ortak çalışmalarımızın devamlılığını dilerim” dedi.  
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Mimar İsmail Erten, Bozcaada'da evlerin turizm sezonunda 
kiraya verilmesi nedeniyle, adanın yerli halkının, kamu ve 
özel sektörde çalışanların kiralık ev bulamamasını ve uçuk 
fiyatları değerlendirdi.
Mal sahiplerinin kiraya verdiği evlerine pansiyon 
mantığıyla bakmasını, evleri sadece sezonda kiralayıp, 
neredeyse bir yıllık ücret almasını yorumlayan Mimar 
İsmail Erten, “Tüm bu durum yaşanırken, Bozcaada'nın 
yaşayanları, yerlileri, yağmaya katılarak buraya sonradan 
gelip biz buranın sahibiyiz havasındakiler, siyasetçiler, 
yöneticiler, yapıları arsaları pazarlayan, uygulayan, 
tasarlayan rant ve spekülasyon kurgulayanlar, kurumlar, 
kurullar, korumacılar, koruma karşıtları, turizmin bilgisiz 
yüzleri, sermayenin marka iş görücü pazarlamacıları, 
hepiniz bu yarattığınız canavarın oluşum sürecinin baş 
aktörleri olduğunuzu unutarak laf söylemeye 
kalkıyorsunuz, yapmayın etmeyin suçu başkasında 
aramayın” dedi.

 Mimar İsmail Erten şu ifadeleri kullandı: “Son yıllarda yerel 
medya, ulusal medya ve sosyal medyada Bozcaada 
meselesi gündeme düştü. Ev kiralarının yüksekliği, kışları 
boş kent, günlük gel gite bağlı niteliksiz kamu hizmetleri, 
metalaşan mekanlar, tarım alanlarını önce ikinci konut 
olarak tüketen şimdi de pansiyonculuğa öykünen "bağ evi" 

yapılaşması, şarapçılık ve tarımsal faaliyetlerin yok oluşu, 
esnaf kültürünün, çarşının yok oluşu, marka kent 
teranesiyle pompalanan arsa spekülasyonu, yapı rantı ve 
her şeyi yok eden vahşi turizm. Tüm bu durum yaşanırken, 
Bozcaada'nın yaşayanları, yerlileri, yağmaya katılarak 
buraya sonradan gelip biz buranın sahibiyiz havasındakiler, 
siyasetçiler, yöneticiler, yapıları arsaları pazarlayan, 
uygulayan, tasarlayan rant ve spekülasyon kurgulayanlar, 
kurumlar, kurullar, korumacılar, koruma karşıtları, 
turizmin bilgisiz yüzleri, sermayenin "marka" iş görücü 
pazarlamacıları, hepiniz bu yarattığınız canavarın oluşum 
sürecinin baş aktörleri olduğunuzu unutarak laf söylemeye 
kalkıyorsunuz, yapmayın etmeyin suçu başkasında 
aramayın. Şimdi de diyeceksiniz ki, boş ver eleştirmeyi, 
sorunu çözelim,  tamam da sen önce 1990 dan beri hızlanan 
ve 32 yılda yarattığın bu ucubenin sorumlusu olduğunu bir 
kabul et. Bir özür dile, güncel deyimle hata, eksik, yanlış ve 
suçlarınla bir helalleş, gerisi kolay.”

Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu (TKDK) 
Çanakkale İl Koordinatörlüğü, Bayramiç ilçesine ziyarette 
bulunarak, TKDK destekleri ve 11. Başvuru Çağrı ilanıyla 
ilgili bilgilendirmede bulundu.
TKDK İl Koordinatörü Hasan İskender ve Proje Başvuru 
Yönetimi Amiri Semih Oruç; Bayramiç Kaymakamı Alper 
Taş, Bayramiç Belediye Başkanı Mert Uygun, İlçe Tarım ve 
Orman Müdürü İbrahim Çobanoğlu, Bayramiç Ziraat Odası 
Başkanı İsmail Pehlivan ve Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı İsmail Yıldırım' a ziyarette bulundu.

İl Koordinatörü İskender, Bayramiç Kaymakamlığının ev 
sahipliğinde, ilçede kooperatifleri ile yapılan toplantıda 
TKDK destekleri ve 11. Başvuru Çağrı İlanıyla ilgili 
bilgilendirmede bulundu.
Bayramiçli çiftçi, esnaf, şirket, kooperatif ve 
girişimcilerimizin; tıbbi aromatik bitki yetiştiriciliği, süs 
bitkileri ve çiçek soğanı, fide fidan yetiştiriciliği, mantar ve 
misel üretimi, arıcılık, zanaatkarlık ve katma değerli 
ürünler, kırsal turizm ve rekreasyon faaliyetleri, su ürünleri 
yetiştiriciliği, makine parkları, yenilenebilir enerji 
konularında projelerini beklediklerini belirtti.

VAHŞİ TURİZMİN AYAK İZLERİ BOZCAADA'DA!

'Ayvacık Tepme Peyniri' Coğrafi İşaret Alacak
Vali İlhami Aktaş, Çanakkale'nin Ayvacık İlçesine bağlı 
köylerde bulunan zengin bitki örtüsüne sahip meralarda 
doğal olarak yetişen kekik, üçgül, taş yoncası, papatya, 
çoban çantası gibi bitkilerden beslenen sakız, sönmez, 
dağlıç ırkı koyunların sütlerinden elde edilen, olgunlaşması 
için toprak altında 6 ay süreyle küp içinde bekletilen 
Ayvacık Tepme Peyniri'nin topraktan çıkarılma etkinliğine 
katıldı.
Ayvacık Kaymakamlığı ile Çanakkale İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü tarafından ortaklaşa yürütülen coğrafi işaret 
tescil çalışmaları kapsamında, Ayvacık Şapköy Köyü'nde 
gerçekleştirilen Ayvacık Tepme Peynirinin topraktan 
çıkarılma etkinliğine Vali İlhami Aktaş'ın yanı sıra; Ayvacık 
Kaymakamı İlker Eker, Çanakkale İl Tarım ve Orman 
Müdürü Erdem Karadağ, Şapköy Muhtarı Nevzat Kaptan, 
AK Parti ilçe Başkanı Fatih Kocabıyık, kurum temsilcileri ve 
vatandaşlar katıldı.
Şapköy Köyü Muhtarı Nevzat Kaptan ile bir süre görüşerek 
sohbet eden Vali İlhami Aktaş, etkinlik kapsamında eşsiz 
lezzeti ve tadı ile birçok kişi tarafından aranmakta olan ve 

beğenilerek tüketilen Ayvacık Tepme Peyniri ve tereyağını 
köy sakinleriyle beraber topraktan çıkartarak tadına baktı. 
Ayvacık Tepme Peyniri topraktan çıkarma etkinliğinde 
açıklamada bulunan Vali İlhami Aktaş, Ayvacık bölgesinde 
eşsiz bir lezzeti ve tadı olan Ayvacık Tepme Peyniri'nin 
coğrafi işaret almasının geleneksel bilgi ve kültürel 
değerlerimizin korunması açısından büyük bir öneme 
sahip olduğuna değindi.
Ayvacık Kaymakamlığı ile Çanakkale İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü tarafından Ayvacık Tepme Peyniri'nin coğrafi 
işaret alma çalışmalarına başlandığını belirten Vali İlhami 
Aktaş, “Coğrafi işaretli ürünler; bulunduğu Ülkenin, şehrin 
ve bölgenin tanıtılmasında büyük öneme sahiplerdir. 
Ülkelerin ve yörelerin tanıtımını sağlayarak turizme 
katkıda bulunur, ülkeye marka şehirler, bölgeler kazandırır, 
kültürü-tarihi yarınlara taşır” diyerek çalışmalarda emeği 
geçen herkese teşekkür etti.
Ayvacık Tepme Peyniri'nin topraktan çıkarılması 
etkinliğinin ardından Vali İlhami Aktaş, S.S Ayvacık Şapköy 
Kadın Girişimi Üretim ve İşletme Kooperatifini ziyaret etti.  

Ayvacık Şapköy Kadın Girişimi Üretim ve İşletme 
Kooperatifi Başkanı Nurşen Kaptan ve üyeleriyle bir süre 
görüşerek sohbet eden Vali İlhami Aktaş, kooperatifin 
üretim ve faaliyetleri hakkında kooperatif Başkan Nurşen 
Kaptan'tan bilgi alarak çalışmalarında başarılar diledi. 
Ayvacık Şapköy Kadın Girişimi Üretim ve İşletme 
Kooperatifi Başkanı ve üyeleri gösterdiği yakın ilgi, destek 
ve ziyaretlerinden dolayı Vali İlhami Aktaş'a teşekkürlerini 
sunarak, duydukları memnuniyeti ifade ettiler.

Bayramiçli çiftçilere proje çağrısı!

Tarihi Alan'ın Gazi Köylerinde Şifa Çiçekleri Açacak
Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı 
yürütücülüğünde hayata geçecek 'Tarihi Alan Gazi 
Köylerde Şifa Çiçekleri Açıyor' Projesi, fizibilite 
çalışmaları ve istişare toplantıları proje 
ortaklarından Balıkesir Çiftçi Eğitim Merkezi 
(BAÇEM) ile birlikte gerçekleştirildi.
Proje ile Tarihi Alanda yer alan kuru tarım 
arazilerinde tıbbi ve aromatik bitki yetiştiriciliğini 
yaygınlaştırarak doğal bitki örtüsünde var olan 
floranın canlandırılıp tarımsal gelirin yükseltilmesi, 
Gazi Köylerde yaşayan tarımsal nüfus için örnek 
teşkil edecek benzer uygulamaların artırılması 
amaçlanıyor. Proje hayata geçtiğinde flora 

zenginliğinin ortaya konulmasının yanında Tarihi 
Alan ziyaretçileri için alternatif destinasyon alanı 
oluşturulmuş olacak, ziyaretçi profili botanik turizmi 
sayesinde çeşitlendirilecek.
Tarihi Alan Başkanlığı açıklamasında, “Muharebe 
alanları olarak öne çıkan ve inanç turizmi ile tanınan 
Tarihi Alanın açık hava müzesi niteliği ile tüm 
dinamiklerinin ortaya konması, kırsal kalkınma 
projeleri sayesinde tarımsal nüfusun ekonomik 
girdisinin artırılması Başkanlık olarak öncelikli 
hedeflerimizden olup bu minvalde çalışmalarımızı 
farklı disiplinlerden uzman ekibimizle sürdürüyoruz” 
denildi.  
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Kurulan şirket sayısı 2021'de bir önceki yıla göre yüzde 8,3 
artarak 109 bin 695 olarak gerçekleşti. Kapanan şirket 
sayısı ise aynı dönemde yüzde 5,6 artarak 16 bin 222'ye 
çıktı.
Kurulan şirket sayısı geçen yıl bir önceki yıla göre yüzde 8,3 
artışla 109 bin 695 olurken, kapanan şirket sayısı ise yüzde 
5,6 yükselişle 16 bin 222'ye çıktı. Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği, Aralık 2021 ve geçen yıla ilişkin kurulan-kapanan 
şirket istatistiklerini açıkladı. Buna göre, Aralık 2021'de 
kurulan şirket sayısı 2020'nin aynı ayına göre yüzde 15,3 
artarak 9 bin 774 oldu. Kapanan şirket sayısı ise söz konusu 
dönemde yüzde 20,4 yükselişle 3 bin 803'e çıktı. Yıllık 
bazda kurulan şirket sayısı bir önceki yıla kıyasla yüzde 8,3 
artarak 101 bin 318'den 109 bin 695'e çıktı. Kapanan şirket 
sayısı ise yüzde 5,6 yükselişle 15 bin 366'dan 16 bin 222'ye 
yükseldi.

Kurulan şirket ve kooperatif sayıları
Türkiye'de geçen yıl 111 bin 125 şirket ve kooperatif kuruldu. 
Aralık 2021 dönemi ve geçen yıla ilişkin istatistiklere göre, 
geçen yıl aralıkta bir önceki aya göre kurulan şirket sayısı 
yüzde 4,1 azalırken, kooperatif sayısı yüzde 19,1, gerçek kişi 
ticari işletme sayısı yüzde 37,5 arttı. Aynı dönemde 
kapanan şirket sayısı yüzde 145,8, kooperatif sayısı yüzde 
122,8 ve gerçek kişi ticari işletme sayısı yüzde 63,3 artış 
gösterdi. Geçen yıl aralıkta bir önceki yılın aynı ayına göre 
kurulan şirket sayısı yüzde 15,3, kooperatif sayısı yüzde 
57,8 artarken, gerçek kişi ticari işletme sayısı yüzde 1,7 
azaldı. Bu dönemde kapanan şirket sayısı yüzde 20,4, 
kooperatif sayısı yüzde 1236,8 artış gösterirken, gerçek kişi 

ticari işletme sayısı yüzde 36,7 geriledi.

Yüzde 40'ı İstanbul'da kuruldu
Söz konusu ayda kurulan şirket ve kooperatifl erin yüzde 
84,6'sını limited şirket, yüzde 14,1'ini anonim şirket, yüzde 
1,3'ünü kooperatifl er oluşturdu. Şirket ve kooperatifl erin 
yüzde 40'ı İstanbul, yüzde 10'u Ankara, yüzde 5,5'i İzmir'de 
kuruldu. Aralık 2021'de kurulan şirket ve kooperatifl erin 3 
bin 377'si ticaret, 1605'i imalat ve 1055'i inşaat sektöründe 
yer aldı. Kurulan gerçek kişi ticari işletmelerinin 1307'si 
toptan ve perakende ticaret, motorlu taşıtların ve 
motosikletlerin onarımı, 588'i inşaat, 387'si imalat 
sektöründe faaliyet göstermek üzere çalışmalarına başladı. 
Geçen ay kapanan şirket ve kooperatifl erden 1179'unun 
toptan ve perakende ticaret, motorlu taşıtların ve 
motosikletlerin onarımı, 642'sinin inşaat, 526'sının imalat 
sektöründe olduğu kayıtlara geçti.

Faaliyet alanlarına göre nasıl dağılıyor?
Bu dönemde kapanan gerçek kişi ticari işletmelerinin 
1168'inin toptan ve perakende ticaret, motorlu taşıtların ve 
motosikletlerin onarımı, 531'inin inşaat, 289'unun imalat 
sektöründe faaliyet gösterdiği belirlendi. Aralık 2021'de 131 
kooperatif kuruldu. Bunların 75'i konut yapı, 28'i işletme 
kooperatifi, 10'u tarımsal kalkınma kooperatifi olarak iş başı 
yaptı. Geçen ay kurulan 1189 yabancı ortak sermayeli 
şirketten 72'si İran, 31'i Lübnan ortaklı olarak faaliyete 
başladı. İş başı yapan yabancı ortak sermayeli şirketlerin 
143'ünün anonim, 1046'sının limited şirket statüsünde 
faaliyet gösterdiği görüldü.

Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, ikinci el eşyaların satıldığı 
Bit Pazarına giderek esnafla görüşüp sorunları dinledi.
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, sosyal medya 
hesaplarından yaptığı fotoğraflı paylaşımda, “Ülkemizde 
artan derin yoksulluk kendisini kentimizde her Perşembe 

kurulan ikinci el eşyaların satıldığı Bit Pazarına artan 
rağbetle de gösteriyor maalesef. Pazarcı esnaflarımızın 
sorunlarını dinledik, taleplerini öğrendik. Pazarcılarımıza 
bol bereketli kazançlar diliyorum” ifadelerini kullandı.    

109 bin şirket kuruldu, 16 bin şirket kapandı

Eskiye Dönmek İstemiyoruz
Muhalefet partileri parlamenter sistemi üzerine 
çalışırken CHP)Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale 
Milletvekili Av. Muharrem Erkek, sistemle ilgili önemli 
bir açıklama yaparak eskiye dönmek gibi bir niyetleri 
olmadığı, yeni bir sistem üzerinde çalıştıklarını söyledi.
Bir TV programına katılan Genel Başkan Yardımcısı Av. 
Erkek, Millet İttifakı ile beraber diğer partilerin uzun 
zamandır üzerinde çalıştıkları yeni sistemi de 
değerlendirdi. Sistem üzerinde anlaştıkları konusunda 
daha önce açıklamalar yapılırken, sistemin ne olacağı 
merak ediliyordu. Eski sisteme dönüp dönmeyeceği de 
tartışılırken Erkek, eski sistemin yolunu kapatarak yeni 
bir sistem üzerinde çalıştıklarını söyledi. Erkek şu 
açıklamalarda bulundu. “Ülkemiz demokrasisini 
kaybetti, memleket battı.  Güven veren yeni bir sistem 
inşa etmeliyiz. Biz çağdaş dünyada kişi başına düşen 
milli geliri en yüksek, hukukun üstünlüğünde en üst 
sıralarda ülkelerin uyguladığı rasyonelleştirilmiş,  
güçlendirilmiş, iyileştirilmiş parlamenter sistemi 
savunuyoruz.
Altı partinin genel başkan yardımcıları olarak üç ayı 
aşkın bir süredir uyum içerisinde çok ciddi bir çalışma 
yürüttük. Niye birlikte çalışıyoruz? Türkiye için, 
demokrasi için çalışıyoruz. Çünkü ülkemiz 
demokrasisini kaybetti. Tek adam sistemi ile, 
demokrasiye değil, monokrasiye savruldu. Bu nedenle 
Türkiye'nin yeni bir sisteme ihtiyacı olduğu bilincindeyiz. 
Yeni kurallara, yeni kadrolara, güçlü kurumlara ihtiyacı 
var Türkiye'nin. Gücü bir kişide topladığınız zaman işte 
maalesef böyle memleket batıyor. Memleket battı. Biz 
güven veren yeni bir sistem inşa etmeliyiz. Türkiye'nin 
yeni bir siyaset kültürüne, yeni bir yönetim anlayışına 
ihtiyacı var, onun için birlikte çalışıyoruz. Birlikte 
çalışmaya da devam edeceğiz. Ortak mutabakat 
metnimizi tamamladık. Metnin içinde durum tespitini 
yapan önemli bir giriş bölümü var. Yasama, yürütme ve 
yargı ile güçlendirilmiş parlamenter sistemin temel 
ilkelerini ortaya koyuyoruz. Ondan sonra da tabii 
demokratik  hukuk devletinin güçlendirilmesi için temel 
hak ve özgürlükler bölümümüz var. Bunun içerisinde din 
ve vicdan özgürlüğü, düşünce ve ifade özgürlüğü, çevre, 
sivil toplum ve sosyal haklar da var. Bir başlığımız da var 
kamu yönetimi. Kamu yönetimi çok önemli. Bunun 
içerisinde üniversiteler ve yerel yönetimler de var ve 
siyasi etik kanunu ile bitiriyoruz ortak mutabakat 
metnimizi. Neden güçlendirilmiş parlamenter sistem 
diyoruz? Eskiye dönmekten bahsetmiyoruz, yeni bir 
hükümet sistemi öneriyoruz.  Çağdaş dünyada kişi 
başına düşen milli geliri en yüksek, hukukun 
üstünlüğünde en üst sıralarda ülkelerin uyguladığı 
rasyonelleştirilmiş,  güçlendirilmiş, iyileştirilmiş 
parlamenter sistemi savunuyoruz. Güçlü bir yasama ve 
güçlü bir yürütme oluşturuyoruz”

Başkan Gökhan 'Bit Pazarı' Esnafıyla Görüştü

'Öğretmenlerimiz Pandemi'ye rağmen 
 görevlerini en iyi şekilde yaptılar’

Eğitim Sen Çanakkale Şube Başkanı 
Yasin Hacımusalar yarıyıl tatilinin 
başlaması nedeni ile yaptığı 
açıklamada zor Pandemi 
koşullarında çalışan eğitim 
emekçilerine teşekkür etti.
Hacımusalar açıklamasında, “2021-
2022 eğitim-öğretim yılının ilk yarı 
yılı bu gün sona erdi. Eğitimin 
niteliğinde yıllar içinde yaşanan 
gerileme, eğitimde yaşanan ticarileşme ve dinselleşme 
uygulamaları, okulların fiziki altyapı ve donanım 
eksiklikleri, kalabalık sınıflar, ikili öğretim, taşımalı eğitim, 
mülakata dayalı sözleşmeli öğretmenlik ve ücretli 
öğretmenlik uygulamasının sürmesi, ataması yapılmayan 

öğretmenler sorunu, haksız 
hukuksuz şekilde işinden edilen 
eğitim emekçilerinin görevlerine 
iade edilmemesi, Pandemi 
koşullarında alınmayan önlemler 
gibi çok sayıda sorun ne yazı ki 2021-
2022 eğitim-öğretim yılının birinci 
döneminde de varlığını 
sürdürmüştür. Her şeye rağmen 
görevlerini en iyi şekilde yerine 

getiren siz eğitim emekçisi arkadaşlara teşekkür ediyor, 
hayallerimizi gerçekleştirmek için mücadelemize devam 
diyoruz. Öğrencilerimize de bu tatilde bol bol dinlenmelerini 
ve tatilin tadını çıkarmalarını öneriyoruz” dedi.  
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Çanakkale Belediyesi Temizlik İşleri Müdürü Aysun Kavcar,  
Belediye tarafından Youtube üzerinden yayınlanan 'Kente 
Dair' programına katılarak Belediyenin çöp Toplama ve 
bertaraf etme çalışmalarının nasıl gerçekleştirildiğini 
aktardı.
Kavcar; ''Bizim de işimiz, herkesin ürettiği bu atıkları doğru 
yönetebilmek'' diye konuştu.
 Çanakkale Belediyesi Youtube üzerinden yaptığı 'Kente 
Dair' programının bu haftaki konuğu Çanakkale Belediyesi 
Temizlik İşleri Müdürü Aysun Kavcar oldu. Kavcar Atık 
toplama ve bertaraf ile ilgili bilgiler verdi.  
 “Katı atık aslında çok uzun süreli bir yolculuk'' diye 
sözlerine başlayan Kavcar; ''Herkes kendi atığını kendisi 
oluşturuyor. Yani kimsenin evindeki atığını başka biri gelip 
oluşturmuyor.   Bütün evlerin, kamu kurumların orada 
oluşan atıkları orada yaşayanları oluşturuyor. Dolayısı ile 
bizim de işimiz, herkesin ürettiği bu atıkları doğru 
yönetebilmek, doğru bir şekilde toplayıp bertaraf 
edebilmek.  Kentimizle ilgili de şunu söyleyebiliriz. Her gün 
düzenli olarak 18 tane aracımız çöpleri toplamak için 
sahaya çıkarak  çöpleri topluyorlar. 2021 yılında yaklaşık 61 
bin ton evsel atık toplamışız.   Bu da 6 bin 100 kamyona 
tekabül ediyor.    Bu atığı mevzuata göre yönetmek bizim 
için önemli”  diye konuştu.

 ''2021 yılında günde 12 tonluk malzeme 
toplamışız.''
 Katı Atıkların yanı sıra her mahallede belirlenen günlerde 
Ambalaj atıklarını da topladıklarını belirten Çanakkale 
Belediyesi Temizlik İşleri Müdürü Aysun Kavcar “Bizim 
aylık topladığımız, bugün katı atığın dışında çok güncel 
olduğu bir mevzuat. Bu sıfır Katı atık mevzuatında   
çöplerden ayrı olarak cam, kağıt, metal, plastik gibi  
ambalaj olarak tabir ettiğimiz atıkları da topluyoruz. Ki bu 
2009 yılından beri ayrı toplanıyordu.  Bununla ilgili yeni 
düzenlemelerde  son iki yılda özellikle her mahallenin farklı 
toplama günleri oluşturduk.  Her mahallemizde bu toplama 
gününe riayet edilerek, bu tip ambalaj atıklarını 
koyduğumuz konteynerlerde, mobil atık getirme 
merkezlerinde veya vermiş olduğumuz  günlerde bunları 
ayrı toplamalarını  talep ediyoruz vatandaşlarımızdan. 
Mesela 2021 yılında günde  12  tonluk malzeme toplamışız.  
4 bin 150 tona yakın bu atıkları toplamışız” dedi.
Katı atık yağı ile ilgili de konuşan Kavcar  “Onların dışında 
bitkisel atık yağlarını da ayrı topluyoruz. Günlük hayatta 
mutfakta yaptığımız günlük kızartmalık yağlar, lavaboya 
döküldüğünde gider sistemine büyük zarar veriyor.  Ayrıca 
tahtalaşmış yağ kalıpları ile de karşılaşabiliyoruz.  Dolayısı 
ile bunu ayrı toplamamız bizim için çok önemli.  Bu konuda 

da halkımızdan beklentimiz,  bu kullanmış oldukları yağları 
ayrı kaplarda soğutup biriktirdikten sonra, Belediyemize, 
mahalle muhtarlıklarımıza, sosyal yaşam evlerine veya 
Kent Konseyine götürerek çeşitli hediyeler karşılığında bu 
yağları geri verebiliyorlar.  2007 yılından beri yaklaşık 771 
ton bitkisel yağı ayrı toplamışız” dedi.

 ''2007'den beri yaklaşık 14 yıldır 29 ton 
atık pili ayrı toplamışız ve çöpe 
karıştırmamışız''
 Katı atıklar arsında yer alan Elektronik atıkların da 
Belediye yönetmeliğine göre ayrı toplandığını belirten 
Temizlik İşleri Müdürü Aysun Kavcar, ister  bilgisayar 
isterse buzdolabı olsun, herhangi atıkta randevu ile 
atıkların alınabileceğini belirterek “Bizim bir diğer ayrı 
topladığımız malzeme ise atık pil.  Taşınabilir Pil Üreticileri 
Derneği ile birlikte  topluyoruz. Piller bizim hayatımızda 
önemli bir yer tespit ediyor.  Hemen hemen bütün 
aletlerimizde ve çocuklarımızın oyuncaklarının içinde 
piller yer alıyor.  Bu pillerin ömrü dolduğunda lütfen bu 
pilleri çöpe atmayalım.  Yine bu pilleri Belediyelerimize, 
Muhtarlıklarımıza, sosyal yaşam evlerine veya kent 
konseyine teslim edebilirler. Atık pillerimizi 2007'den beri 
yaklaşık 14 yıldır 29 ton atık pili ayrı toplamışız ve çöpe 
karıştırmamışız.  Çoğu zaman okullarımızla projeler 
yapıyoruz ve bu konuda ödüllendirmeler yapıyoruz dünya 
çevre gününde.  Bir başka atık ise Elektrik ve elektronik 
aletler. Bu da hayatımızda çok yer alan aygıtlardan.  
Ömrünü tamamlayan her hangi bir ürünü topluyoruz.  Bu 
alanda da 5 yıldır  20 tona yakın elektronik atığı ayrı 
toplamışız.  Bunlarla ilgili de vatandaşlarımızdan 
beklentimiz şu, her hafta Perşembe günü bir toplama 
periyodumuz var. Vatandaşlar bizi arayarak bir randevu 
talep ediyorlar. Kayıt altına alınan bu randevuda Perşembe 
günü çıkıp atıklar alınıyor” diye ifade etti.

 ''Çöp olmayan, çöp arabalarının almadığı 
bazı atıklarımız var''
 Evsel ve Ambalaj atıklarının yanı sıra özellikle bahar 
temizliği ile beraber oluşan  gelişi güzel atıklar ile ilgili de 
bilgiler veren Çanakkale Belediyesi Temizlik İşleri Müdürü 
Aysun Kavcar “Bizim için önemli olan bir diğer önemli atık 
ise gelişi güzel atık.  Bunu özellikle vurgulamak istiyorum.  
Çöplerimizi oluşturup çöp konteynerlerine atıyoruz. Ama 
aslında çöp olmayan, çöp arabalarının almadığı bazı 
atıklarımız var. Örneğin  yeşil atık. Her hangi bir bahçede, 
daha çok ikinci konutların bulunduğu Güzelyalı-Dardanos 
Bölgesinde bahar aylarında bir temizlik faaliyeti ile birlikte 
vatandaşlar bahçelerindeki ağaçları buduyorlar bir de 
inşaat ve tadilatlardan atılan molozlar oluyor. Bir de 
kullanılmış ev eşyaları oluşturuyor.  Vatandaşlarımızdan 
ricamız bu, bu tür atıkları çöplerin yanına ya da boş 
arsalara, sokaklara atmasın.  Çünkü bunlarla ilgili özel bir 
çalışma yaptık.  Bir kepçemiz, bir traktörümüz ve beş 
kamyonumuz bu atıkları toplamak için her gün çalışma 
yapıyor.  Her mahalleye belli günler belirledik.  İki gün 
içinde bu çöpleri topluyoruz.  Vatandaşlarımız bu tür 
atıkları olduğunda önceden bizi arasınlar. Eğer benim bu tip 
atığım çok acildir bekleyemem diyorsa  biz de atık merkezi 
kurduk  bu atıklarını buraya getirebilirler.  Kül dahil bütün 
atıkları bu merkeze getirebilirler” şeklinde konuştu.

 ''Diğer bir proje ise çok gündemde olan 
ilaç atıkları''
 Bu yıl içinde başlatacakları projelere de değinen Çanakkale 
Belediyesi Temizlik İşleri Müdürü Aysun Kavcar “Bu yıl iki 
farklı proje başlatacağız. Bunlardan bir tanesi tekstil atıklar. 
Yani hepimizin kullanmış olduğu ama eskiyen  kit Türk 
Toplumunda bunun bir alışkanlığı da vardır bunları ihtiyaç 
sahiplerine veririz. Ama çoğu zaman biz çöpte de bunları 
görürüz.  Bu atıkları da toplamak için ayrı bir proje 
yapacağız.  Bunların ayrı toplanması için kumbaraları kent 
merkezine yerleştireceğiz.  Diğer bir proje ise çok 
gündemde olan ilaç atıkları.  Aslında hepimizin kullandığı 
ama tarihi geçmiş ilaçları çöpe atıyoruz.  Bu tarz atıkların 
da farklı eritilmesi gerekiyor.  Yeniden revize edilen 
mevzuatla  bu ilaç atıklarını da ayrı toplamamız gerekiyor. 
Bununla ilgili Eczacı Odası ile görüşmelerimiz sürüyor.  
Eczacı Odalarımız ile yapacağımız çalışmalar sonrasın her 
eczaneye geri dönüşüm kumbarası yerleştireceğiz.  
Vatandaşlarımız da tarihi geçmiş ilaçlarını götürüp oraya 
bırakacaklar biz de Belediye olarak onların bertaraf kısmını 
yöneteceğiz” diyerek sözlerini tamamladı.

Prof. Dr. Doğan Perinçek, Ege Denizi'nde Yunanistan ile 
Çanakkale Gökçeada açıklarında meydana gelen depremin 
ardından değerlendirmelerde bulundu. Perinçek, ayrıca Biga, 
Çan, Bayramiç Ayvacık fay sitemi için endişelerini 
tekrarlayarak, “Çanakkale depreminin, Marmara 
depreminden önce olacağını düşünüyorum” dedi.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Mühendislik Fakültesi 
Jeoloji Bölümü'nden emekli olan Prof. Dr. Doğan Perinçek, 
Türkiye'de oluşan depremlere ilgili görüşlerini sosyal medya 
aracılığıyla paylaşmaya devam ediyor. Perinçek son olarak 
Ege Denizi'nde oluşan 5,3 büyüklüğündeki yer hareketine 
ilişin görüşlerini paylaşarak, “Yunanistan kıyılarında olan 
depremler ardından bu alanda bazı meslektaşlarımın 
düşünceleri ve yorumlarından farklı ve mesleki açıdan 
dikkatimi çeken bir görüşlerimi burada paylaşmak 
istiyorum. Öncelikle bu alanda yakın gelecekte daha büyük 
bir deprem beklemiyorum.2014 Gökçeada depreminin 
yaratan fay hattının (KAF) güneybatı devamında 
Yunanistan kıyılarına yakın olan alanda yaşanan depremin 
öncüsü 31 Aralık'ta olan iki deprem olduğunu düşünüyorum. 
18 Ocak tarihli 2'nci harita deprem odaklarının doğudan 
batıya derinleştiğini gösteriyor. Bu durum 16-17 Ocak ta olan 
deprem odakları ile de uyumlu. Deprem odakları doğudan 
batıya dikkati çekecek şekilde derinleşiyor. Deprem 
aktivitesinin batı yönünde derinleşmesinin anlamı nedir. 

Bana göre burada depremin yarattığı fayın eğim yönüyle 
ilgili. Fay düzlem setinin eğimi Güneydoğudan kuzeybatıya” 
ifadelerini kullandı.

“DEPREM TAHMİN KONUSUNDA HİÇ BİR 
ŞEKİLDE BEN BİLİRİM İDDİASINDA 
DEĞİLİM”
Kendisinin deprem bilimci olmadığını fakat ülkemizdeki 
birçok aktif fayı çalışan olarak yorumladığını aktaran 
Perinçek, “Yorumlarım bir dayanağı her meslektaşımın 
yaptığı gibi tarihsel depremlerin büyük deprem yaratma 
aralığını dikkate almam. Ama ikinci ve en önemli nedeni her 

gün olan depremleri  incelemek ve onların oluş tavrını  
anlamaktan geçiyor. Deprem tahmin konusunda hiç bir 
şekilde ben bilirim iddiasında değilim. Depremi önceden 
günü gününe hiç bir yerbilimci bilemez, sadece öngörüde 
bulunabilir. Bende geçmişte öngörülerde bulundum. Örneğin 
2014 Gökçeada depreminden 2 hafta önce yukarıda 
bahsettiğim gibi güncel depremlerin oluşum tarzı, 
büyüklükleri, tekrarlanma aralığı, ana fay hatları ile olan 
ilişkileri ve benzer jeoloji verileri kullanarak endişelerimi 
belirtim ve haklı çıktım. Aynı yaklaşımla Elazığ depremi 
içinde Hazar Gölü batısında olan bir depremi kullanarak bir 
yorum yaptım 4 hafta sonra bu endişemde haklı çıktı.

BİGA-ÇAN-BAYRAMİÇ-AYVACIK FAY 
SİTEMİ İÇİN ENDİŞELERİNİ 
TEKRARLARDI
Perinçek şöyle devam etti; “Son 3 senedir Çanakkale (Biga, 
Çan, Bayramiç Ayvacık) fay sitemi içinde endişelerimi 
belirtiyorum. Amacım her meslektaşım gibi devlet 
yetkililerini yerel yönetimleri uyarmak. KAF'ın güney kolu 
üzerinde olacak Çanakkale depreminin (Biga, Çan, Bayramiç 
Ayvacık) Marmara depreminden önce olacağını 
düşünüyorum.  Bazı meslektaşlarım karşı görüş bildirebilir 
ve haklı da olabilirler. Zaman bize ne gösterecek; bekleyip 
göreceğiz.”

''Bizim işimiz, herkesin ürettiği bu atıkları doğru yönetebilmek'’

"Çanakkale Depreminin, Marmara Depreminden Önce Olacağını Düşünüyorum”
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DSİ yatırımlarının kaynağını teşkil eden su, yaşamsal 
öneminin yanında tüm üretim süreçlerinin ana 
girdilerinden birini oluşturuyor. Ulaştığı her alanda adeta 
zincirleme bir reaksiyona sebep olan su, hem sektörel 
hem de sektörler arası hareketliliği tetikliyor. Suyun 
tarım ve sanayide yarattığı güçlü etki, geniş iş 
sahalarının doğmasına da vesile oluyor.
Tarım, enerji, hizmet ve çevre sektörlerinde faaliyetlerini 
yürütmekte olan Tarım ve Orman Bakanlığı, Devlet Su 
İşleri (DSİ) Genel Müdürlüğü; inşa ettiği dev barajlarda 
depoladığı suyu başta içme, kullanma ve sanayi suyu 
üretimine yönelik tesisler olmak üzere; hidroelektrik 
enerji üretimi, tarımsal sulama, atıksu arıtımı, taşkın 
kontrolü gibi çok geniş bir yelpazede mühendislik 
yapıları vasıtasıyla milletimizin hizmetine sunuyor.
Bu bağlamda ülkemizde 1954 yılından bu yana toprak ve 
su kaynaklarını geliştirmekle mesul olan DSİ, aralarında 
dünyada ilk kez uygulanan projelerin, en yüksek ve 
büyük barajların, en uzun sulama kanallarının ve içme 
suyu maksatlı tünellerin bulunduğu sayısız tesisi 
tamamlayarak milletimizin istifadesine sunmuş ve 
sunmaya da devam etmektedir.
Çanakkale ilinde son 19 yılda yapılan ve devam eden DSİ 
yatırımları hakkında açıklamada bulunan DSİ Genel 
Müdürü Kaya Yıldız yapmış olduğu açıklamada; “ 
Çanakkale'mize son 19 yılda devasa su yapıları inşa 
ederek aziz milletimizin istifadesine sunduk. 
Çanakkale'nin münbit topraklarını su ile buluşturmak 
için yatırımlarımız hız kesmeden devam etmektedir. 
'dedi.

Çanakkale'nin Sulama Projeleri Dikkat 
Çekiyor
Çanakkale'de yapmış oldukları çalışmaların 
ayrıntılarına da değinen Genel Müdür Yıldız; “Özellikle 

modern sulama projelerimiz ülkemiz için son derece 
önem arz etmektedir. Son 19 yılda Çanakkale'de inşa 
edilen 28 sulama tesisi ile 485.870 dekar zirai arazinin 
sulamaya açıldı. Böylece Çanakkale'de topraklarımızı 
daha bereketli hale getirdik ve çiftçilerimize yıllık 390 
Milyon TL ilave zirai gelir artışı sağladık.

58.250 Dekar Arazide İnşaat 
Çalışmaları Devam Ediyor

Çanakkale'miz için sulamanın önemi 
çok büyük. Bunun için 4 adet sulama 
tesisi inşaatı devam ediyor. İnşaatı 
devam eden 4 adet sulama inşaatının 
tamamlanması ile toplam 58.250 
dekar arazinin sulanması sağlanacak 
olup bu sulama tesislerinin hizmete 
girmesiyle birlikte Çanakkale zirai 
üretimde ülkemizin söz sahibi 
illerinden biri olacaktır.” dedi.

Çanakkale'mize 19 Baraj 
ve 8 Gölet Kazandırdık
Marmara'nın ve ülke tarımının en 
önemli illerinden biri olan 
Çanakkale'de ziraatın daha da 
gelişmesi için son 19 yılda kente 121 
adet Tesis ile 4.208.412.873 TL yatırım 
yaptıklarını vurgulayan DSİ Genel 
Müdürü Kaya Yıldız, “Çanakkale'de son 
19 yılda 19 baraj ve 8 gölet inşa ettik.

İnşaatı Devam Eden 5 
Baraj ile Çanakkaleli 
Çiftçimiz Kalkınacak
Diğer taraftan Çanakkaleli 

vatandaşlarımız ve çiftçilerimizin kalkınması için baraj, 
gölet ve sulama tesislerinin önemi çok fazla. Dolayısıyla 
Çanakkale'nin su kaynaklarını değerlendirmek için yeni 
barajlar inşa ediyoruz. Bu kapsamda 5 barajın yapım 
çalışmaları devam etmektedir.
Çanakkale'de Taşkın Riskini Azaltıyoruz
Yıldız; “Ayrıca; Çanakkale İlinde taşkın riskini azaltmak 
için son 19 yılda tamamlanan 55 adet taşkın koruma 

tesisi ile 59 yerleşim yeri ve 39.340 dekar arazinin 
taşkın kontrolü sağlanmıştır. 9 adet taşkın koruma 
tesisinin de inşaat çalışmaları devam etmektedir.

Toplulaştırma ve Tarla İçi Geliştirme 
Hizmetleri İle Toprağımız Daha 
Kıymetli
Son 19 yılda, Arazi Toplulaştırma ve Tarla İçi 
Geliştirme Hizmetleri kapsamında Çanakkale'de 1 
adet iş tamamlanarak toplam 20.130 dekar alanda 
arazi toplulaştırma tescili yapılmıştır. Çanakkale 
ilinde 8 adet yerleşim birimi, arazi 
toplulaştırmasından faydalanmaktadır. Toplulaştırma 
ve tarla içi geliştirme hizmetleri ile toprağımız daha 
kıymetli ve daha verimli olmaktadır.

Çanakkale'nin Suyu Ülkemizin 
Enerjisine Enerji Katıyor 

Çanakkale'de son 19 yılda 1 adet Hidroelektrik Enerji 
(HES) Tesisi işletmeye alınarak yıllık 8,72 GWh enerji 
üretimi sağlıyor, kurulu gücü 2,49 MW olan bu tesisler 
sayesinde milli ekonomimize katkı sunuyoruz. 'dedi.
DSİ Genel Müdürü Kaya Yıldız; “Son olarak bu 
projelerin yapılmasında en büyük destekçimiz 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan'a, 
Tarım ve Orman Bakanımız Sayın Dr. Bekir 
Pakdemirli'ye şükranlarımı sunuyor, emeği geçenlere 
teşekkür ediyorum.” dedi.    

Biga ormanlarında üretim işlerinde çalışan orman 
köylüsünün yüzü gülüyor.
2022 yılında uygulanacak %51 artış ile ilan edilen üretim 
birim fiyatları, orman üretiminde çalışan vatandaşlar 
tarafından memnuniyetle karşılandı. Yapılan fiyat 
artışından memnun olan orman üretim işçileri işine daha 
büyük bir heves ile sarılıyor. Biga Orman İşletme Müdürü 
İhsan Tunç ile Karabiga Orman İşletme Şefi Berk Bağırgan, 
Karabiga bölgesinde üretim işlerinde çalışan kesimcileri 
yerinde ziyaret etti onlarla sohbet ederek görüş ve 

önerilerini dinledi.
Çelikgürü ve Şahmelek Bölgesinde Kesimciler ile de 
toplantı yapan Biga Orman İşletme Müdürü İhsan Tunç her 
zaman orman köylüsü ve üretim işçisinin yanında 
olduklarını, onların refah düzeyinin arttırılmasına yönelik 
çalışmalar yaptıklarını söyledi. Karşılıklı görüşlerin 
anlatıldığı ziyaretlerde kesimciler orman teşkilatının her 
zaman orman köylüsünün yanında olduğu için teşekkür 
ettiler.  

DSİ Genel Müdürü Kaya Yıldız
İnşaatı Devam Eden 5 Baraj ile 

Çanakkaleli Çiftçimiz Kalkınacak

Orman 
köylüsünün 
yüzü gülüyor
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ), Yenilenebilir 
Gençlik Enerjisi Avrupa Birliği projesi kapsamında, 
Çanakkale Teknik Bilimler Meslek Yüksekokulundaki 
kurulumu tamamlanan Fotovoltaik, Rüzgar, Biyogaz ve IT 
proje laboratuvarlarının açılışını yaparak 'yenilenebilir 
enerji' için çalışmalarına başladı.
Türkiye'nin farklı yerlerinden uzmanlar, Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ)'de düzenlenen 
'Türkiye'de Mesleki Yeterlilik, Uygulamalar ve Beklentiler' 
konulu konferansta bir araya geldi.
Troia Kültür Merkezinde gerçekleştirilen etkinliğin 
misafirleri, Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu Ekonomik 
ve Sosyal Kalkınma Bölüm Başkanı Angel Gutierrez 
Hidalgo, Mesleki Yeterlilik Kurumu Başkan Vekili Metin 
Kahraman, İstanbul Ticaret Üniversitesi Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Oğuz Borat, Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu 
Eğitim Sektör Koordinatörü Prof. Dr. Mustafa Balcı, MÜSİAD 
Yönetim Kurulu Üyesi Savaş Yılmaz, GMKA Genel Sekreteri 
Abdullah Güç oldu.
Yenilenebilir Gençlik Enerjisi (Renewable Youth 
Energy/RE-YOO) Avrupa Birliği projesinin önemini 
vurgulayan Rektör Sedat Murat Avrupa Birliği Türkiye 
Delegasyonu ve Mesleki Yeterlilik Kurumu iş birliğiyle ile 
düzenlenen etkinliğin amacını aktardı. Murat, “Yaşanan 
iklim değişiklikleri, küresel ısınma dolayısıyla insanlık 
büyük bir tehdit altında. Bu bağlamda tüm ülkeler için 
enerji çok stratejik bir öneme sahip. Türkiye bu kaynaklar 
açısından çok zengin bir ülke ancak kaynaklarının 
kıymetini çok iyi bilemiyoruz. ÇOMÜ Sürekli Eğitim 
Merkezi (SEM) akredite olmak üzere. Rüzgâr, Güneş ve 
Biogaz ile ilgili laboratuvarlarımız kuruldu. Bu çalışmalar 
sonucunda uluslararası akreditasyonu olan bir birime 
sahip olacağız. İki üniversite olarak bu konularda hem 
eğitimler vereceğiz hem de sertifika çalışmaları yapacağız” 
şeklinde konuştu.

Genç bir nüfusa sahip olan Türkiye katkı 
sağlayacak
Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu Ekonomik ve Sosyal 
Kalkınma Bölüm Başkanı Angel Gutierrez Hidalgo, 
“Türkiye'nin genç neslinin mesleki alanda yeterlilik 
kazanması için ekonomik ve sosyal kalkınmayı 
destekleyen, bireyleri istihdam için gerekli niteliklerle 
donatan, toplumdaki her kesimin kendine uygun öğrenme 
imkânı bulduğu yenilikçi, esnek ve kaliteli bir eğitim 

sistemi kurulması çok önemli. Avrupa'daki yeterlilik 
sistemine daha uyumlu olması için Türkiye'deki yeterlilik 
sisteminin geliştiğini görüyoruz. Genç bir nüfusa sahip olan 
Türkiye'nin bu anlamda daha çok katkı sağlayacağına 
inanıyorum” dedi.

“Rekabet gücünü artırmak için 
başlattıkları bir reform”
Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu Eğitim Sektör 
Koordinatörü Prof. Dr. Mustafa Balcı da proje hakkında 
düşüncelerini dile getirdi. Balcı, “Avrupa Yeterlilikler 
Çerçevesi aslında Avrupa Birliği tarafından 1998 yılında 
Avrupa Birliği üyesi ülkelerdeki şirketlerin uluslararası 
ortamda rekabet gücünü artırmak için başlattıkları bir 
reformdur. Bu reformla amaç Avrupa Birliği üyesi ülkeler 
arasında işgücünün serbest dolaşımını sağlamaktır. 
Türkiye Avrupa Yeterlilikler Çerçevesinin belirlediği 

çerçeveyi kabul etti. Türkiye tarafından geliştirilen Türkiye 
Yeterlilikler Çerçevesi 2017 yılında Avrupa Yeterlilikler 
Çerçevesi ile referanslandırıldı. Bunun anlamı bugün 
ÇOMÜ'de kuruluş çalışmalarını devam ettirdiğimiz, 
GMKA'nın koordinasyonunda desteklenen hem ÇOMÜ'de 
hem de Balıkesir Üniversitesinde Renewable Youth 
Energy/RE-YOO projesi ile yenilenebilir enerji konusunda 
birer mükemmeliyet merkezi kuruluyor. Böylece ÇOMÜ'de 
Yenilenebilir Enerji Sektöründe hem TESTRA 
belgelendirme merkezi, hem de aynı sektörde uluslararası 
akreditasyon kurumu kurulacak. ÇOMÜ'de kuracağımız 
TESTRA Belgelendirme Merkezi tarafından verilecek 
belgeler de tüm Avrupa Birliği üyesi ülkelerde geçerli 
olacak” diye konuştu.
Konferansın ardından Çanakkale Teknik Bilimler Meslek 
Yüksekokulundaki kurulumu tamamlanan Fotovoltaik, 
Rüzgar, Biyogaz ve IT proje laboratuvarlarının açılışı yapıldı.

ÇOMÜ Yenilenebilir Enerjiye Adım Attı

5 Diş Üniti Yenilendi
2011 yılında Çanakkale halkına Ağız ve Diş Sağlığı hizmeti 
vermek için kurulan Çanakkale Ağız ve Diş Sağlığı 
Merkezine 5 diş üniti alımı yapılarak yenilendi.
Konuyla alakalı Çanakkale Ağız ve Diş Sağlığı 
Merkezi'nden yapılan açıklamada, “Sağlık sistemimizin en 
önemli basamağı olan hasta güvenliği bakımından uygun 
şartların sağlanması ve vatandaşlarımızın daha konforlu 
alanlarda kaliteli hizmet alabilmesi önemlidir. Her geçen 
gün değişen teknolojiye de uyarak bölgemizde sunulan 
sağlık hizmetlerimiz yenilenerek sunulmaya devam 
etmektedir” denildi.  

Yunan öğrenciler Türk Mutfağını tanımak için Çanakkale'ye geldi
Çanakkale Aşçılar ve Pastacılar Derneği Başkanı Osman 
Demirci tarafından Yunanistan'dan Çanakkale'ye gelen 
Yunanlı Gastronomi öğrencilerine Türk Mutfağı eğitimi 
verilmeye başlandı.
Yunanistan' dan “Aerosmith projesi” kapsamında 
Çanakkale'ye gelen 15 öğrencimi proje kapsamında Türk 
Mutfağı ile ilgili 15 günlük eğitim alacak. Eğitim projesi 
kapsamında Türk Mutfağının, tatlı ve tatlı tuzlu ürünleri 
kategorisinde Çanakkale Aşçılar ve Pastacılar Derneği 
Başkanı Şef Osman Demirci Yunanlı öğrencilere eğitim 
verdi. Türk Mutfağı konusunda 15 gün sürecek olan eğitim 
çalışması ile ilgili açıklama yapan Çanakkale Aşçılar ve 
Pastacılar Derneği Başkanı Osman Demirci, “Daha önceki 
dönemlerde de Türk Mutfağını öğrenek için Yunanistan' 
dan çok sayıda gastronomi öğrencisine Türk mutfağı 
eğitimi vermiştik. Ancak Pandemi sürecinde bu 
çalışmalarımız durmuştu. “Aerosmith projesi” 
kapsamında 15 kişiden oluşan gastronomi öğrencileri' ne 

Türk Mutfağı eğitimi vermeye başlamamız yöre 
yemeklerimizin tanıtılması açısından çok önemli. 
Çanakkale'nin bir gastronomi şehri olması açısından da 
atılması gereken adımlardan biri. Çanakkale'nin bir 
gastronomi şehri olması için çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz” dedi.

Çanakkale Devlet Hastanesi Bünyesine Kazandırıldı
Türkiye'nin ilk yerli yoğun bakım tipi mekanik solunum cihazları 
Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesinde yeni açılacak 
olan Yoğun Bakım Ünitesinde kullanmak üzere hastane bünyesine 
kazandırıldı. Konuyla ilgili yapılan açıklamada, “Güvenli hizmet 
anlayışı sunmaya gayret eden hastanemizde Türkiye'nin ilk yerli 
yoğun bakım tipi mekanik solunum cihazları yeni açılacak olan 
Yoğun Bakım Ünitemizde kullanmak üzere hastanemiz bünyesine 

kazandırıldı. Solunumu yapay olarak sağlayarak hastanın mevcut 
solunumuna destek olan vantilatörler yoğun bakım ünitesinde şifa 
bekleyen hastalara yüksek donanımla tedavi imkânı sunuyor. Tüm 
branşlarda yüksek standartlı hizmet anlayışıyla hareket eden 
hastanemizde toplamda 103 adet yoğun bakım yatağıyla ve 10 ayrı 
branşta Yoğun Bakım Ünitesiyle hizmet veriliyor” ifadelerine yer 
verildi     
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Lapseki Ziraat Odası Başkanı İsmail 
Sevim geçtiğimiz 2021 yılını Tarım 
sektörü açısından değerlendirdi. Sevim; '' 
Ülkemizde pandemi ile birlikte olumsuz 
etkilenen tüm sektörler gibi tarım 
sektörü de bu zorluk ve 
olumsuzluklardan etkilendi. '' diyerek 
üretimde maliyetlerinin artmasına 
dikkat çekti. 
Lapseki  Ziraat Odası Başkanı İsmail 
Kesim geçtiğimiz yılın değerlendirmesini 
yaparak tarımın durumu hakkında 
değerlendirmeler yaptı. Sevim; 
''Ülkemizde pandemi ile birlikte olumsuz 
etkilenen tüm sektörler gibi tarım 
sektörü de bu zorluk ve 
olumsuzluklardan etkilendi.       Bu 
süreçte gıdanın değeri üretimin değeri 
çok daha iyi anlaşılmış ancak üretici ile 
tüketici arasında fiyat uçurumundan 
dolayı çiftçilerimiz hak ettiği kazancı 
sağlayamamıştır. Çiftçilerimiz zaten 
tohum, ilaç, gübre, mazot, ekipman 
giderlerini zor karşılayıp üretimi devam 
ettirmeye çalışırken tarımsal girdi 
fiyatlarında başlayan anormal artışlara döviz kurundaki 
artışlarda eklenince üretimi devam ettiremez noktaya 
gelmiştir. Tarımsal üretim asla ihmal edilemeyecek bir 
sektör olup, milli güvenliğimizin en önemli bileşenlerinden 
biridir.'' dedi.

 ''Üretimin ve verimin azalması ile 
birlikte fiyatlar daha da artarak''
 Üretimin yapılırken  girdi maliyetlerde yaşanan artışa 
dikkat çeken Sevim;  ''Gübre ve mazottaki yüksek artış 
nedeni ile ekim yapmayan çiftçilerimiz oldu, ekim yapan 
çiftçilerimiz ise artışların devam etmesi ile ya yetersiz 
gübre kullandı ya da hiç kullanmadı. Üretimin ve verimin 
azalması ile birlikte fiyatlar daha da artarak, tüketicilerinde 
gıdaya ulaşımı zorlaşacaktır. Hayvancılık yapan 
üreticilerimiz yem fiyatlarındaki artış karşısında, süt ve 
karkas et fiyatlarının yetersiz olması sebebi ile maliyetleri 
karşılayamadıkları için sağılan hayvanları bile kesime 
göndermeye başlayıp en azından kalanları beslemeye 
çalışmaktadır. Meyvesi olan çiftçilerimiz meyve almak için 
üretime devam etmek zorunda ancak bazı tarım ilaçlarında 

% 120-150 e varan artışlar olduğu için ilaç ve gübre almakta 
zorlanmakta yaptığı masrafı nasıl karşılayabileceğini 
bilememektedir. ''

 ''Mazot fiyatlarında artış ise halen 
devam etmektedir''
 Dövizde yaşanan artış ile maliyetlerin arttığının ama 
düşüşle birlikte  maliyetlerde bir azalma yaşanmadığında 
dikkat çeken Sevim; ''Son günlerde görülen döviz 
kurundaki düşüşlere rağmen  tarımsal girdi fiyatlarında 
beklenilen bi düşüş yaşanmadı örneğin gübre fiyatlarında 
kayda değer oranlarda bir indirim olmadığı gibi mazot 
fiyatlarında artış ise halen devam etmektedir. 
Hükümetimizin vermiş olduğu tarımsal girdi destekleri 
dövizdeki artış ile önemini yitirdiğinden çiftçilerimize ek 
teşvik ve destekler verilmelidir. Birkaç yıldır iklimde 
görülen değişikliğin etkisi ile yağışların yetersiz olması 
hububat ekilişlerinin daha da geç yapılmasına sebep oldu. 
2020 yılına göre buğday tohumluğunda % 75, arpa da ise % 
100 e varan artışlar olduğundan sertifikalı tohumluk 
kullanımında azalma oldu. Bölgemizde küresel kuraklık 
etkisi az hissedilir gibi görülse de meteorolojik verilere göre 

önceki yıllara göre yağışlarda azalma 
görüldüğü sıcaklık değerlerinin 
beklenilen değerlerde olmadığı 
bilinmekte ve önümüzdeki yıllarda daha 
da etkisinin artacağı görülmektedir.'' 
diye ekledi.

 ''Ürünü önümüzdeki 
zamanlarda ne kadara 
alacağını bilmek istiyor''
 Gıdanın insan için stratejik açıdan da çok 
önemli olduğunu vurgulayarak, 
insanların  alacakları üründe geleceği 
görmek fiyat analizi yapmak  
istediğinden bahsederek; ''Bir de yerli 
üretim çok önemli, insanlar tedirginlik, 
güvensizlik durumlarında gıda ürünleri 
gibi bazı ürünlerde talep artışı görülüyor, 
bu durumda dışarıdan alınan ürünlerin 
değeri arttırılıyor veya kendi iç 
piyasasına ürün temini tamamlayıncaya 
kadar gönderilmiyor veya ithal edenler 
bunu fırsat bilerek çok daha yüksek 
fiyatlara insanlarımıza veriyor. Özellikle 

sabit geliri olan insanımız, gerektiğinde tatile gitmem, 
gerektiğinde elbise almadan idare ederim diyor ama gıda 
maddelerinde bu böyle değil, bugün aldığı ürünü 
önümüzdeki zamanlarda ne kadara alacağını bilmek 
istiyor.  Hayvancılık yapan çiftçimizin tavsiye süt fiyatları 
sene başında  TL olarak açıklanıyor, protein oranı, yağ oranı 
şu şekilde olacak bu şartları da yerine getirmek gerekli ve 
yıl boyunca aynı fiyattan oluyor ama yem fiyatları sürekli 
değişiyor, yükseliyor açıklama olarak da kur da ki yükseliş 
gösteriliyor iyi de sütü biz kur üzerinden satmıyoruz, kur 
da düşüş olduğunda, ya fiyatlar düşmüyor ya da yükseldiği 
oranda düşmüyor. Bu durum çiftçimizin bütün tarımsal 
girdi, makine ekipman temininde de geçerlidir. Tohum, 
gübre, mazot, ilaç gibi tarımsal girdiler çiftçilerimize uygun, 
fiyat istikrarlı şekilde sağlanmalıdır.  Gerekli denetimler 
yapılarak üreticinin sırtından haksız kazanç  sağlayanlar 
önlenmelidir. Tarımsal üretimde planlama yapılmalı ve 
ürünümüzün pazardaki yaklaşık değerini bilebilmeliyiz.  
Tüm halkımıza, çiftçilerimize doğal afetlerden uzak, bol 
verimli emeğinin, alın terinin karşılığını aldığı bir üretim 
sezonu dilerim. '' diye konuştu.

'Gübre ve mazottaki yüksek artış nedeni 
 ile ekim yapmayan çiftçilerimiz oldu’

Yeni araştırma: Omicron'dan ölüm oranı, Delta'ya göre 8 kat daha az

Almanya Robert Koch Enstitüsü veri uzmanı Profesör 
Christian Hesse, Omicron mutasyonundaki ölüm oranının 
Delta'ya göre 8 kat daha az olduğunu söyledi.
Robert Koch Enstitüsü (RKİ) veri uzmanı Profesör 
Christian Hesse, Delta ve Omicron mutasyonları arasındaki 
ölüm oranlarını analiz ettiği araştırmada Omicron'a bağlı 
ölüm oranlarının Delta'ya göre 8 kat daha az olduğunu 
belirtti. Omicron'un diğer mutasyonlara göre daha hızlı 
yayıldığını ve daha hafif atlatıldığını belirten Hesse, Güney 
Afrika, ABD ve İngiltere'den gelen verilere göre Omicron 

mutasyonuna bağlı ölümlerin daha düşük olduğunu 
sözlerine ekledi.
Almanya'daki yeni vakaların yüzde 89'u Omicron 

mutasyonu
Profesör Christian Hesse, Omicron'un geçen hafta ülkedeki 
COVID-19 vakalarının yüzde 89'unu oluşturduğunu da 
açıkladı. Omicron vakalarının bir hafta içinde yüzde 
40'lardan yüzde 80'lere çıktığını belirten Hesse, buna 
paralel olarak haftalık insidans sayılarının iki katına 
çıkmasının mutasyonun hızlı yayılışına bir örnek olduğunu 
ifade ederek, Omicron'u bir gelgit dalgasına benzetti. 
Omicron mutasyonuna yakalanan hastaların yoğun bakım 
servisleri yerine genel serviste tedavi olduğunu belirten 
Hesse, “Omicron ile enfekte olan her 10 kişiden biri ve Delta 
ile enfekte olan her 5 kişiden biri hastaneye yatıyor” dedi.
Hesse, Omicron vakalarındaki artışın sürmesi halinde 
yoğun bakım ünitelerinin sayısının tekrar artacağını da 
belirtti.

Ölüm oranları düşük
Hesse ayrıca, “RKİ verilerine göre son 4 haftada Omicron ile 
enfekte olan 2 bin 100 kişiden 1'i semptom göstererek 
hayatını kaybetti” dedi. Ekim ayında Delta mutasyonuna 

yakalanan 250 hastadan 1'inin hayatını kaybettiğini 
belirten Hesse, “Omicron mutasyonundaki ölüm oranı 
Delta'ya göre 8 kat daha az” ifadelerini kullandı.
Hesse, Omicron'da ölüm oranı ile aşı arasında açık bir 
bağlantı olduğunun da altını çizerek, “Aşısız kişiler için 
ölüm riski bin 400 kişide bir, aşılı kişilerde ise 2 bin 600'de 1 
olarak biliniyor” dedi.
Robert Koch Enstitüsü, son 24 saatte Almanya'da 135 bin 
461 yeni vaka tespit edildiğini ve 179 kişinin hayatını 
kaybettiğini açıkladı. Toplam vaka sayısının 8 milyon 596 
bin 7'ye ulaştığı ülkede, 116 bin 664 kişi hayatını kaybetti. 
Bir hafta içinde COVID-19'a yakalanan kişi sayısı ise 642 bin 
504 olarak tespit edildi. Ülke genelinde haftalık 100 bin 
kişide görülen vaka sayısı (insidans) 772,7 olarak belirlendi.
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Rekabet Kurulu, zincir marketlerle ilgili kararının 
gerekçesini yayınladı. Rekabet Kurulu, BİM Birleşik 
Mağazalar AŞ, CarrefourSA, Migros, Savola Gıda, ŞOK 
Marketler ve Yeni Mağazacılık AŞ'ye (A 101) verdiği 
yaklaşık 2,7 milyar liralık idari para cezası kararının 
gerekçesini açıkladı.
Konuya ilişkin Kurul, yeni tip koronavirüs salgını 
sürecinde, perakende gıda ve temizlik ürünleri ticaretiyle 
iştigal eden zincir marketler ile bunların tedarikçileri 
konumunda bulunan üretici ve toptancı seviyesindeki 
teşebbüslerin fiyatlama davranışlarının incelenmesine 
yönelik olarak yürütülen soruşturmanın gerekçeli kararını 
internet sitesinde yayımladı.
Gerekçeli kararda, Yeni Mağazacılık AŞ (A 101), BİM Birleşik 
Mağazalar AŞ, CarrefourSA, Migros Ticaret AŞ ve Şok 
Marketler Ticaret AŞ arasında doğrudan veya ortak 
tedarikçiler aracılığıyla dolaylı temaslar yoluyla fiyatların 
ve fiyat geçişlerinin koordinasyonunun sağlandığı, yine 
doğrudan veya ortak tedarikçiler aracılığıyla geleceğe 
dönük fiyatlar, fiyat geçiş tarihleri, dönemsel aktiviteler ve 
kampanyalar gibi rekabete hassas bilgilerin paylaşıldığı, 
fiyat indirimine giden veya pazar genelinde fiyatların arttığı 
dönemde henüz fiyat artışı yapmayan teşebbüslerin 
fiyatlarına tedarikçiler aracılığıyla müdahale edilmek 
suretiyle söz konusu fiyatların tüketiciler aleyhine 
yükseltilmesinin sağlandığı tespit edildi.
Ayrıca, adı geçen teşebbüslerin satışa sundukları pek çok 
ürünün perakende satış fiyatlarının tespiti amacına sahip, 
topla-dağıt (hub and spoke) özelliği de sergileyen kartel 
niteliğindeki anlaşma veya uyumlu eylemler yoluyla 
Rekabet Korunması Hakkındaki Kanunu ihlal ettiklerine 
karar verildi.

İncelemeye alınana 23 teşebbüs ve 1 
derneğe ceza verilmedi
Dosyanın 28 Ekim'de Rekabet Kurulunca müzakere 
edilmesi sonucunda, BİM Birleşik Mağazalar AŞ'ye 958 

milyon 129 bin 194,39 lira, CarrefourSA Carrefour Sabancı 
Ticaret Merkezi AŞ'ye 142 milyon 469 bin 772,07 lira, Migros 
Ticaret AŞ'ye 517 milyon 672 bin 762,75 lira, Şok Marketler 
Ticaret AŞ'ye 384 milyon 369 bin 37,15 lira, Yeni Mağazacılık 
AŞ'ye 646 milyon 582 bin 329,39 lira idari para cezası 
uygulanmasına karar verilmişti.
Savola Gıda ve San. Tic. AŞ'ye 22 milyon 210 bin 998,63 lira 
ve ayrıca "perakende seviyesinde faaliyet gösteren 
teşebbüslerin yeniden satış fiyatlarını belirlemek suretiyle" 
ilgili kanunu ihlal ettiği gerekçesiyle de 11 milyon 105 bin 
499,32 lira para cezası kesilmişti.
Kurul, Çağrı Gıda Temizlik Maddeleri İnşaat Sanayi ve 
Ticaret AŞ, Metro Grosmarket Bakırköy Alışveriş 
Hizmetleri Tic. Ltd. Şti. , Yeni Çağdaş İhtiyaç ve Gıda 
Maddeleri İnş. Tic. Ltd. Şti, Yunus Market İşletmeleri Ticaret 
AŞ, Gratis İç ve Dış Tic. AŞ, Watson Güzellik ve Bakım 
Ürünleri Tic. AŞ, Karizma Beşler Et Gıda Sanayi ve Tic. AŞ, 

Türk Henkel Kimya San. ve Tic. AŞ, Banvit Bandırma 
Vitaminli Yem San. AŞ, Söke Değirmencilik San. ve Tic. AŞ, 
Katmer Un İrmik San. ve Tic. AŞ, Evpaş Evyap Paz. ve Tic. 
AŞ, Colgate-Palmolive Temizlik Ürün. San. ve Tic. AŞ, Beypi 
Beypazarı Tar. Ür. Paz. San. Tic. AŞ, Küçükbay Yağ ve 
Deterjan Sanayi AŞ, Johnson and Johnson Sıhhi Malzeme 
San. ve Tic. Ltd. Şti, Unilever Sanayi ve Ticaret Türk AŞ, 
Nivea Beiersdorf Kozmetik San. ve Tic. AŞ, Dentavit Sağlık 
Ürünleri Tic. Ltd. Şti, Eczacıbaşı Tüketim Ürün. San. ve Tic. 
AŞ, Dalan Kimya End. AŞ, Nestle Türkiye Gıda Sanayi AŞ ve 
Procter&Gamble Tüketim Malları San. AŞ, Gıda 
Perakendecileri Derneğine ise idari para cezası 
uygulanmasına yer olmadığı yönünde karar aldı.
Ayrıca, Rekabet Kurumu'nun YouTube kanalında, topla-
dağıt (hub and spoke) kartelinin nasıl oluştuğuyla ilgili bir 
de video yayınladı.

2,7 milyar liralık cezanın gerekçesi belli oldu
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Rusya'dan tarım ürünü ithalat rekoru 4.3 milyar dolarla 
Türkiye'ye geçti.
Rusya'nın 2021 yılı tarım ürünleri ihracatı 36 milyar doları 
aştı. Bu ülkeden tarım ürünü ithalat rekoru ise Türkiye'ye 
geçti. Uzun yıllar Rusya'dan en fazla tarım ürünü ithal eden 
Çin ikinci sırada kaldı. Türkiye'nin tarım ve gıda ürünleri 
ihracatında ise Rusya 3. sırada yer alıyor.
Türkiye'nin Rusya'dan 2021 yılında yaptığı toplam tarım 
ürünleri ithalatı 4.3 milyar dolara ulaştı. Rusya'ya yaptığı 
ihracat ise 1.5 milyar dolar seviyesinde kaldı.
Rusya Tarım Bakanlığı'na bağlı Agroexport Federal 
Ajansı'ndan yapılan açıklamaya göre, Türkiye'nin 2021'de 
Rusya Federasyonu' ndan tarım ürünleri ithalatı yüzde 38 
artışla 4.3 milyar dolara çıktı.
Ayrıntıları turkrus.com'da yayınlanan açıklamada şu 
bilgilere yer verildi: "Federal Gümrük Servisi'nden alınan 
ön verilere göre 2021'de Rusya'nın Türkiye'ye tarım ihracatı 
13 milyon tona ulaştı. Yıllık bazda ihracat, 2020'ye kıyasla 
yüzde 38 arttı. Bu sayede Türkiye, Çin'i geride bıraktı ve en 
büyük müşterimiz oldu. Türkiye, yüzde 12'lik pay ile 
Rusya'dan tarım ürünleri alımında ilk sırada yer alıyor."

Türkiye, buğday, ayçiçeği, arpa ve kepek 
ithalatında lider
Rusya Tarım Bakanlığı Agroexport Federal Ajansı'nın 
açıklamalarına göre Türkiye Rusya'dan buğday ithalatında  
lider konumda. 2021 yılında Türkiye, Rusya'dan 1,8 milyar 
dolar değerinde 6,7 milyon ton buğday ithalatı yaptı.
Türkiye, 2021 yılında Rusya'dan ayçiçek yağı ithalatını 
yüzde 42 artırdı. Bu ülkeden  913 bin ton ham yağ ithalatı 

karşılığında 1,1 milyar dolar ödendi. Ayçiçek yağı ithalatında 
da Türkiye ilk sırada.
Rusya'dan ithalatın en çok arttığı ürünlerden birisi de arpa 
oldu. Türkiye, 2021'de Rusya'dan arpa ithalatını hacim 
olarak 3,1 katartırarak 1,2 milyon ton ithalat yaparken 
değer artışı 4,2 kat artarak 309 milyon dolara ulaştı. 
Rusya'dan arpa ithalatında da Türkiye lider.
Türkiye 2021 yılında Rusya'dan 1,1 milyon ton kepek ithalatı 
yaptı. Kepek ithalatındaki artış yüzde 21 oldu. Bunun 
karşılığında ödenen döviz ise 235 milyon dolar.
Yapılan açıklamada Türkiye'nin Rusya'dan aldığı baklagil 
ürünleri ithalatı 4 kat artarak 206 milyon dolara ulaştı. En 
çok ithal edilen ürünler arasında küspe de ilk sıralarda.

Hedef 5 milyar dolar
Rusya Tarım Bakanlığı'nın raporuna göre, 2030 yılına kadar 
Rusya'dan Türkiye'ye tarım ürünleri satışının 5 milyar 
doları aşması hedefleniyor.
Raporda, Rusya Federasyonu'nun 2021 yılında genel olarak 
tarım ürünleri ihracatını yüzde 22 artırarak 36 milyar 
dolara ulaştığı bilgisine yer verildi.

Türkiye, Rusya'nın en büyük 
tarım ürünleri ithalatçısı oldu

Kartlı ödemelerde temassız işlem limiti artırıldı
Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurulu, kartlı 
ödemelerde temassız işlem limitini artırdı. Temassız 
ödemelerde şifresiz işlem limiti 1 Şubat'tan itibaren 500 TL 
olacak.
Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurulu (BDDK) kartlı 
ödemelerde, salgın tedbirleri kapsamında, temassız işlem 
limitinin, 1 Şubat'tan itibaren geçerli olmak üzere 500 Türk 
lirası olarak yeniden güncellenmesine karar verdi.
BDDK'nın Türkiye Bankalar Birliği (TBB), Türkiye Katılım 
Bankaları Birliği (TKBB) ve Bankalararası Kart Merkezi'ne 
(BKM) gönderdiği yazıda yeni tip koronavirüs (COVID-19) 
salgınının Türkiye'de yayılımının önlenmesi amacıyla 
bankacılık sektöründe bazı tedbirlerin alındığı hatırlatıldı.
Daha önce 250 Türk lirasına çıkarılan kartlı ödemelerde 
temassız işlem limitinin 7 Mayıs 2021'de 350 Türk lirası 
olarak güncellendiği aktarılan yazıda, salgın vakalarının 

devam ettiği bu günlerde kartlı ödemelerde temassız işlem 
limitinin, 1 Şubat'tan itibaren geçerli olmak üzere 500 Türk 
lirası olarak yeniden güncellenmesine karar verildiği 
bildirildi.

Oyun Malzemeleri 
Alınacak
Ezine Belediyesi Çocuk Oyun Merkezi için 11 kalem 
oyun malzemeleri satın alacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Ezine 
Belediyesi Çocuk Oyun Merkezine 11 kalem mal alımı 
ve kurulumu alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 
19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale 
edilecek.

Boru ve Döküm Fittings 
Malzemesi Alınacak
Şebekede kullanılmak üzere boru ve döküm fittings 
malzemesi alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre;  Çanakkale 
Belediyesi Su Ve Kanalizasyon Müdürlüğü, şebekede 
kullanılmak üzere boru ve döküm fittings malzemesi 
alımı işi alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale 
edilecek.

Kademe Binası ve Köpek 
Barınağı Yaptırılacak
Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü kademe binası ve 
köpek barınağı yaptıracak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale İl 
Emniyet Müdürlüğü İnşaat Emlak Şube Müdürlüğü, 
kademe binası ve köpek barınağı yapım işi 4734 sayılı 
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek.

İçme Suyu Tesisine Direk 
Deplase İşi Yaptırılacak

Çanakkale İl Özel İdaresi içme suyu 
tesisine direk deplase işi 
yaptırılacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı 
www.ilan.gov.tr internet sitesinde 
yayınlanan ilana göre;  Çanakkale İL 
Özel İdaresi Su Ve Kanal Hizmetleri 
Müdürlüğü, Gökçeada Baştepe deniz 
gözetleme karakol komutanlığı içme 
suyu tesisine ait enh direk deplase 
yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek 
olup, teklifler sadece elektronik 
ortamda EKAP üzerinden alınacak.


